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ZÁPIS 

z 15. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 21. 9. 2020 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

 

 

Přítomno: 16 

Omluveni: 3 – Ing. Milan Jelínek, Marie Štolpová, Ing. František Šlapanský 

Přišli později: 2 – Pavel Procházka – 16:03 hodin, Michal Horák, DiS. – 16:16 hodin 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, František Hlaváč  

Návrhová komise: Mgr. Květoslava Kotková, Tomáš Makovický, Ing. Martin Procházka, 
Pavlína Tkaná 

 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 14. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov 

v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 16 členů 
Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního zasedání se omluvil Ing. Jelínek a Ing. Šlapanský, Michal 
Horák bude mít krátké zpoždění. Ostatní předpokládám, že jsou omluveni nebo přijdou. Program 
k jednání jste všichni obdrželi e-mailem, případně zde na místě, máte jedno drobné doplnění. 
Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvláště. Má někdo doplnění k dnešnímu programu? Nemá. 
Zahajuji tedy první hlasování o dnešním programu.  
 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Informace o plnění a čerpání rozpočtu za období leden až červen 2020  
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4. Rozpočtová opatření č. 11, 12, 13, 14 a 15/2020  
5. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
6. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
7. Upomínka – členský příspěvek svazku obcí VODOVODY A KANALIZACE Třebíč  

8. Informace o kontrole samostatné působnosti města – MV ČR  
9. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace – Muzeum Kampa Praha  

10. Dohody o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací a 
vodovodů  

11. Smlouva o nájmu a provozování vodovodů a kanalizací  
12. Smlouvy se společností Flexira s.r.o.  
13. Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2021 – spolufinancování 

sociálních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2021  

14. Žádost občanů – změna dopravní situace na ul. Zahradní, Moravský Krumlov  
15. Rekonstrukce fotbalového hřiště v Moravském Krumlově  
16. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití – SmMK  

17. Smlouva o dílo „Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský Krumlov“  
18. Kupní smlouvy a Dodatky ke smlouvám na pozemky pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, 

Moravský Krumlov  
19. Prodej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady - 5. kolo  

20. Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo „Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“  
21. Zadávací řízení „Pojištění Slovanské epopeje“  

22. Smlouva o souhlas s umístěním, provedením a provozováním stavby „Cyklostezka Týnský 
rybník – Rakšice“  

23. Služby města Moravský Krumlov  

24. Korespondence  

25. Různé 

26. Diskuze 

27. Závěr 
 

 

Dodatečný program jednání  
1. Námitky města Moravský Krumlov proti kontrolním zjištěním uvedeným v protokolu o 

kontrole výkonu samostatné působnosti ze dne 10. 7. 2020 č.j.: MV-108233-3/OKD-2020 

2. Žádost o zánik předkupního práva a výhrady zpětné koupě k pozemkům p. č. 582/118  a p. č. 
582/138 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

PŘÍCHOD – PAVEL PROCHÁZKA – 16:03 hodin 

 

NYNÍ JE PŘÍTOMNO 17 ZASTUPITELŮ. 
 

 

Byli navržení tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová  

 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, František Hlaváč  

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 

ověřovatele Ing. Lenka Dobešová, František Hlaváč 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Mgr. Květoslava Kotková, Tomáš Makovický, Ing. 
Martin Procházka, Pavlína Tkaná 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi: Mgr. Květoslava Kotková, Tomáš 
Makovický, Ing. Martin Procházka, Pavlína Tkaná 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 

STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu. Z minulého Zastupitelstva vznikly úkoly, které nyní krátce 
okomentuji. Je to Usnesení č. 15 ze 14. zasedání Zastupitelstva města, kdy Zastupitelstvo města 
pověřuje Radu města komplexní administrací zadávacího řízení „Pojištění Slovanské Epopeje, 

Moravský Krumlov“ – to běží; Zastupitelstvo města pověřuje Radu města schválením znění 
zadávací dokumentace na podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce, o zadávání veřejných 
zakázek, v platném znění, a administrací výběrové zakázky na akci „Obnova místních 
komunikací v centrální části města Moravský Krumlov“ – také běží a starostu města dalším 
jednáním ve věci řešení situace na Základní umělecké škole – s paní ředitelkou jsem jednal 
několikrát. Nyní je ta situace je taková, že učitelé, kteří odešli. Bylo jich celkem tři, byli 
nahrazeni jiným personálem, který má potřebné vzdělání. Výuka na této škole běží standardním 
způsobem. Nemám pocit, že by se dělo něco mimořádného. Během letních prázdnin proběhla 
kontrola hospodaření, proběhla kontrola z inspekce. Zároveň běží soudní řízení o určení 
správnosti výpovědi pro pana učitele . V této chvíli nám nepřísluší do toho nějakým 
způsobem vstupovat. Pokud k tomu bude mít někdo připomínky, tak porosím do bodu 

Interpelace. Z mé strany považuji tento úkol za splněný. Nyní tedy k vlastnímu jednání.  
 

 

2. Interpelace  

 

 

STAROSTA – tento bod rozdělím na tři části. V první části vystoupím já s určitými informace, 
ve druhé části poprosím zastupitele a ve třetí, pokud bude mít připomínku někdo z řad občanů. 
V této chvíli se nám výrazně zhoršuje situace ohledně epidemiologické situace. Město Moravský 
Krumlov jako ORP dostává informaci 1x týdně. Tuto informaci dostáváme ve středu ráno, se 
stavem v úterý večer. Informaci, kterou nyní mám je týden stará, a to ke dni 15. 9. 2020 bylo 
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covidem zasaženo 14 lidí. Situace není nijak příliš dramatická. My jsme jako město Moravský 
Krumlov připraveni velmi dobře. Zásobu roušek máme, zásobu dezinfekce máme. Máme i 
ionizátor, který slouží k dezinfekci prostor, pokud bude potřeba, tak není problém tento přístroj 
zapůjčit a vydezinfikovat prostory, tam kde bude potřeba. Došlo ke zrušení hodů v Rakšicích, 
tento víkend dojde ke zrušení „Dne seniorů“ s DPS. DPS v Moravském Krumlově půjde opět do 
režimu takového, aby nedošlo k ohrožení a možné nákaze. Zároveň ta situace, pokud je někdo již 
nakažen covidem, tak se má nějakým způsobem chovat. Informací je spousta, jakým způsobem 
má reagovat. Zároveň my můžeme zabránit šíření covidu, tím, že si budeme mýt ruce, nosit 
roušky, tím, že budeme dodržovat rozestupy. V této chvíli ke covidu to je z mé strany všechno. 
Pokud by bylo něco potřeba. Rakšičtí hasiči jsou již v pohotovostním režimu. Včera jsme měli 
s nimi debatu, kde jsme se domluvili na pravidlech chování i pro ně z toho vyplívají určité 
povinnosti. Obdobně jsem jednal i s velitelem Městské Policie. Uvidíme, jak se bude situace 
vyvíjet. Pokud by došlo k nějakému zhoršení nebo by to situace vyžadovala, tak budete o tom 
informováni v e-mailové poště. Tak abyste měli informace přesné a mohli informovat občany. Do 
interpelací poslal písemnou interpelaci Ing. Šlapanský. Z mé strany to je k tomuto bodu vše. 
Ostatní body jsou postupně zodpovězeny v materiálech a postupně se k nim dostaneme. Ing. 

Šlapanský se písemně táže – schody pod ústředím Jednoty k mostu v několika místech jsou 

uvolněné nebo zlámané dlaždice. Doporučuje před zimou opravit – podíváme se na ně a zítra na 
poradě vedoucích probereme další postup. Akce MŠ Polánka – zítra s Ing. Stejskalovou a panem 

Čemerkou probereme další věci, které tady jsou uvedeny k případnému uzavření Jednoty. Tato 
písemná interpelace bude součástí materiálu. Nyní otevírám interpelace pro členy Zastupitelstva 
města. 
Mgr. PETR LANG – já jsem se chtěla zeptat, ohledně toho e-mailu od pana Doubka, jak se ptal 

na to rozšíření, toho hřbitova. Jestli se to nějakým způsobem řešilo? 

STAROSTA – neřešilo. Do konce září máme mít informaci k náměstí od Ing. Pasterného. Tak 
jako toto téma, tak i to téma, které jste Vy naznačil, budeme řešit na pracovní poradě zastupitelů, 
kterou následně svolám. Chtěl jsem šetřit Váš čas, abych nesvolával dvě pracovní setkání. Lepší 
jedno, a abychom tam byly všichni, než aby bylo půl tam a půl tam. Vůbec nic v tom neměnilo, 
čekáme na informaci k náměstí.   
FRANTIŠEK HLAVÁČ – já bych se chtěl jenom zeptat na silnici na ulici Nádražní a Rakšická. 
Zda jsou nějaké zprávy, kdy se to bude dělat nebo jestli se s tím bude něco dělat? 

STAROSTA – ulice Rakšická, pan místostarosta zítra jede do Brna na výběrové řízení, na 
otevírání obálek. Předpokladem je, že během letošního roku by se měla začít opravovat. Pokud 
nebude výběrové řízení nějakým způsobem protahováno. Peníze na to jsou, projekt na to je a 
výběrové řízení právě probíhá. Ve chvíli, kdy to bude ukončeno, bude vybrán zhotovitel, a podle 
mého názoru se může začít. Zároveň ulice Nádražní, podle informací, které mám od ředitele 
krajské SÚS, probíhá nějaké zadávací řízení na výběr projektanta. Všichni chápeme, že se tyto 
dvě ulice vzájemně opravovat naráz. Nemohou zůstat bez dopravní obslužnosti. Nejprve se se 
opraví ulice Rakšická a na to, by měla navazovat ulice Nádražní. Jenom tady k těm ulicím si 
dovolím. Zvýšení bezpečnosti dopravy celkově, abyste měli tu informaci k ulicím, jak to v této 
chvíli je. Ulice Palackého a ulice Růžová máme v materiálech na schválení zhotovitele. Následně 
by na to měla navazovat nám. Klášterní a ulice Komenského. Náměstí TGM budeme řešit 
v nějaké brzké době. Dále ulice Okružní, kolem jatek a STK, probíhá jednání s vlastníky 
dotčených pozemků. Byl předložen nový návrh řešení. Ulice Havlíčkova, v této chvíli řešeno. Je 
tam nová komunikace k mostku. Komenského jsem říkal. Parkoviště na ulici Břízová, je dáno 
stavební povolení ke změně stavby před dokončením. Budeme řešit v návaznosti na dopravní 
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situaci v celé této čtvrti „Mexiku“. Je plánováno zpracování projektové přípravy včetně studie na 
opravení stavby Ivančická chodník – parkoviště, generel pro místní část Rakšice, architektonická 
studie nám. TGM. Ty ulice se opravují postupně, tak jak bychom měli na ně navázat. Opraví se 
nám město s největší koncentrací lidí a následně „Mexiko“, Rakšice, Nádražní, „Hříbek“.  
Mgr. PETR LANG – na té Okružní, tam je něco v nepořádku? 

STAROSTA – ne, tam je žádost na vybudování chodníku. Tolik informací k ulicím a jejich 
opravám.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města. 

 

 

 

PŘÍCHOD – HORÁK MICHAL, DIS. – 16:16 hodin 

 

NYNÍ JE PŘÍTOMNO 18 ZASTUPITELŮ. 
 

 

 

3. Informace o plnění a čerpání rozpočtu za období leden až červen 2020 – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města   

 

 

 

STAROSTA – jedná se o materiál, kde informujeme, jakým způsobem probíhá hospodaření 
města za prvního půl roku.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já mám jenom dotaz, že v těch tabulkách chybí k porovnání 
meziročního stavu leden až červen 2019. Ten dotaz se týká hlavně asi sdílených daní. Jakým 
způsobem, vývoj do konce roku a jestli dokážeme říct, jaký reálný propad nám v rozpočtu hrozí 
z tohoto vývoje? 

STAROSTA – tento materiál projednává Rada města a je tam. S porovnáním, s loňským rokem 
sahal do mínus 6,5 miliónu korun? 

Ing. VLASTIMIL KOCANDA – za celý rok, co se týká sdílených daní, město bude kráceno. 

Ing. JANA FLORIANOVÁ, vedoucí finančního odboru – tato predikci, kterou porovnám se 

současnou predikcí Ministerstva financí s tím návrhem rozpočtu a s upraveným rozpočtem. 
Úprava rozpočtu proběhla v tom smyslu, že jsme už inkasovali takové to vyrovnávací jakoby 
dotaci, co stát uvolňuje na ten propast sdílených daní, což jsme obdrželi zhruba 7 200 000 Kč. Na 
to já jsem reagovala, tak že snižuji některé ty sdílené daně např. DPH. Přesto všechen ten propad 
se očekává v podstatě zhruba kolem 4 – 5 000 000 Kč, v letošním roce.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – a za pololetí, když srovnáte pololetí do konce června loňského 
roku? 

Ing. JANA FLORIANOVÁ, vedoucí finančního odboru – to Vám z hlavy vůbec neřeknu. 
Pokud máte, pane Kocando, tento dotaz, tak ho musíte napsat dopředu, protože já to, už je září, a 
to já už opravdu nevím.  
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Ing. VLASTIMIL KOCANDA – děkuji. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o plnění a čerpání rozpočtu Města 
Moravský Krumlov za I. pololetí roku 2020. 

 

 

 

 
4. Rozpočtová opatření č. 11, 12, 13, 14 a 15/2020 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 

 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 11, 12, 13, 14 a 15/2020 
provedené Radou města Moravský Krumlov. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazných ukazatelů pro příspěvkovou organizaci 
Městské kulturní středisko: snížení provozního příspěvku na rok 2020 o částku 510,2 tis. Kč 
a zvýšení odvodů z odpisů na rok 2020 o částku 556,80 tis. Kč. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

5. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – v příloze máte předložen materiál pro kontrolu úkolů. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 

 

 

 

 

6. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

 

STAROSTA – já se budu ptát postupně, zda máte nějaké připomínky.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 30 z 30. schůze RM konané dne 9. 6. 2020, 
 Usnesení č. 31 z 31. schůze RM konané dne 20. 7. 2020, 
 Usnesení č. 32 z 32. schůze RM konané dne 18. 8. 2020, 

 Usnesení č. 33 z 33. schůze RM konané dne 1. 9. 2020. 

 

 

 

7. Upomínka – členský příspěvek svazku obcí VODOVODY A KANALIZACE Třebíč – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – dne 20. 8. 2020 město uhradilo, na základě Rozhodnutí Krajského úřadu kraje 
Vysočina, členské příspěvky za rok 2017–2019 v celkové výši 174 100 Kč. Současně byly 
uhrazeny úroky z prodlení, a to proto, že nám to bylo nařízeno, a to bez ohledu, že probíhá soudní 
řízení. V příloze dále předkládáme k projednání návrh AK Ondruš ve věci možného podání 
správní žaloby na KÚ Vysočina. Zároveň je zde schválení členského příspěvku na rok 2020 ve 
výši 57 290 Kč a bereme na vědomí informaci o úhradě povinných plateb. My jsme to 
rozdělovaly a následně máme materiály číslo 10, 11, ohledně dalších věcí se svazkem. Nyní se 
bavíme o úhradě členského příspěvku. Poprosím Ing. Vavřinu o krátké doplnění.  
TAJEMNÍK – snažil jsem se napsat, to, co bylo z toho rozhodnutí patrné. Je pravda, že ta platba 
jako taková byla nakázána v dost šibeničním termínu. Úroky plus náklady řízení byli zaplaceny 

v termínu. S ohledem na toto projednávání VaK ihned požádal o úhradu členského příspěvku za 
rok 2020. Když jsme zaplatily tyto dlužné, tak přišli s tím, že dlužíme, a to opravdu dlužíme, 
členské příspěvky za rok 2020. Máte jej zde vyčíslen a třetí věc, která tam je dána a o které 
abyste rozhodli, jestli budeme pokračovat v odvolání. AK Ondruš tvrdí, že se správní rozhodnutí 
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KÚ kraje Vysočina nesprávně vypořádal s našimi námitkami, které jsme uvedli v rámci řízení o 
členských příspěvcích a navrhuje, podat správní žalobu ke správnímu soudu, abychom dospěli 
k nějakému vítězství. V každém případě je pravda, že KÚ kraje Vysočina reagoval na to správní 
řízení velice rychle, a to co uváděl je, že to naše členství v orgánu VaK je od začátku platné. 
Právníci o tom už rozhodli už v několika správních řízeních, potvrdili to i orgány Ministerstva 
vnitra. V podstatě to naše chování, podání k tomu správnímu soudu v této věci vůbec nebral 
v potaz a rozhodl už teď bez toho, že ten správní soud běží. Může dojít k tomu, že se bude měnit 
právní názor na to a řekne, že jsme řádně vystoupili, a že jsme nebyli členové svazku. Takže jsme 

zaplatili, co ten správní orgán naznal. Je možnost se proti tomu odvolat do 17. 10. 2020. 
STAROSTA – jenom krátké doplnění ještě toho, co říkal pan tajemník. Pokud bude naše správní 
žaloba u Krajského soudu vyslyšena a uznána, tak samozřejmě uplatníme i tyto náklady, které 
nám vznikli. Pokud tato žaloba nebude úspěšná a bude to mít nějaký vývoj, tak potom bychom 

dávali peníze navíc. Nechám na diskuzi, k čemu dojde.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – jestli jsem dobře pochopil, tak to potom budeme řešit následně 
zvlášť, ty body 10 až 11? Nebo teď, už současně? 

STAROSTA – ne, teď řešíme pouze toto. 
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – jestli jsem dobře pochopil i to řízení, tak to bylo o tom, jestli 
jsme právoplatnými členy svazku od začátku? 

STAROSTA – ano.  

Ing. VLASTIMIL KOCANDA – o tom to celé řízení je. Pokud prohrajeme toto řízení, že jsme 
tedy vstoupili dobrovolně do toho svazku na základě nějakého usnesení Zastupitelstva, 
historického. Druhá věc je, jestli jsme schopni dobrovolně z toho svazku vystoupit. Je to 

dobrovolný svazek obcí, tak za jakých podmínek jsme schopni z toho svazku vystoupit. Tohle se 

také řeší právní cestou nebo se to řeší jen komunikací se svazkem?  
STAROSTA – to je otázka, děkuji za ni.  
Bc. RADOVAN DOUBEK – chtěl jsem se spíš zeptat, jakým způsobem vzniklo to naše členství 
v tomto spolku? Jestli jsme podali nějakou písemnou výpověď ve spolku, popř. jaký nám z toho 

plynou jiné povinnosti, výhody? 

STAROSTA – poprosím pana místostarostu, aby si připravil odpovědi Ing. Kocandovi, a já 

odpovím panu Doubkovi. Naše členství nebo domnělé členství vzniklo na začátku devadesátých 
let, kdy se vytvářel svazek Vodovodů a kanalizací. Měl vzniknout na základě usnesení 
Zastupitelstva, následně schválením stanov. K tomu není dohledáno žádné usnesení, a neumí to 
ani svazek, ani my říct, že bylo na Zastupitelstva města Moravský Krumlov schváleno, 
projednáno členství do tohoto dobrovolného svazku a zároveň, že by byly schváleny stanovy, 
které se měnily v nějakém roce 2000. Na základě tohoto se domníváme, že nejsme členy svazku. 
X let jsme platili členský příspěvek a chovali jsme se jako členové svazku. V roce 2016 jsme pro 

větší právní účinnost, usnesením v červnu 2016 podali rozhodnutí o vystoupení ze svazku k 1. 1. 

2017. Od té doby se nepovažujeme za členy svazku, proto neplatíme členské příspěvky – 2017, 

2018 a 2019. Svazek nyní na nás podal žalobu. S tím, že pokud bychom byli členy svazku a oni 
tuto žalobu nepodali, tak se mu vracejí příspěvky pouze tři roky zpátky. Teď by to byly čtyři, a to 
je hlavní důvod té žaloby. Problémem našeho opuštění je to, že se v této chvíli neumíme 
vypořádat s majetkem. Náš majetek města byl vložen do svazku a zároveň ten majetek je dvojí. 
Majetek, který vkládali obce. To je na území těch obcí a pak je to majetek, který leží mezi těmi 
obcemi. Dál jsou tam ty trubky, které přivádějí vodu z Vranova do Krumlova. My neumíme 
vypořádat majetek, který je dotovaný, protože na něj vázne dotace. Ten se v této chvíli, a je tam 
rok 2027, kdy bude ta udržitelnost ukončena. Svazek tvrdí, že majetek je nedělitelný, tzn., 
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nemůže nás vypořádat s majetkem, na němž není vztažena dotace, ale musí to řešit v globále celé. 
Proto v této chvíli my bychom si rádi vodu provozovali. Není nám to umožněno, protože nás 
svazek nechce pustit. Jinak v této chvíli velmi stručně odpovědět neumím. Pokud máš nějaké 
doplnění, tak si sesumíruj otázku a pan místostarosta zatím odpoví panu Kocandovi.  
MÍSTOSTAROSTA – součástí té žaloby, kterou město podalo nebo toho správního řízení, které 
se nyní následně řeší u soudu, tak je jak to, že zpochybňujeme naše členství ve svazku. Zatím 
všechna rozhodnutí, které máme v této věci jak KÚ tak MV jsou takové, že jsme se stali členy 
svazku a jsme jimi i nadále. Vzhledem k tomu, že tyto rozhodnutí jsou v této chvíli právoplatné 
nebo pravomocné, tak proto KÚ Vysočina, říká, vidíte, tady máme pravomocné rozhodnutí, že 
jsme členy svazku, proto zaplaťte členský příspěvek, který máte zaplatit.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já se tedy omlouvám. Já jsem v tom usnesení, které je tady 
předloženo v tom rozhodnutí KÚ tam se řeší, že jsme stále členy svazku. Nikde jsem tam nenašel 
komentář k tomu, že jsme vystoupili a jaké jsou možnosti k tomu, abychom jako svébytná obec 
mohli udělat rozhodnutí k tomu, že už nechceme být členy dobrovolného svazku. Nikde jsem to 
tam nenašel.  
TAJEMNÍK – to je právě ta věc, kterou říká AK Ondruš, že se v této věci se nevyrovnali s tím 
naším vystoupením k 31. 12. Kdybychom tady na toto mohli využít ten výstup, odvolání se. 

Samozřejmě tady to odvolání v té věci k tomuto bodu nebylo pro nás přípustné, tak jsme museli 
zaplatit poplatek u správního soudu. Ten probíh.  Pak si mysleli, že ten správní soud by, byla ta 
předběžná otázka tohoto řízení, které kdybyste podali odvolání v této věci. Napřed by se muselo 
rozhodnout, takže by Vás to nic nestálo, jenom nějaký poplatek za podání žaloby. Potom by se 
čekalo, až se krajský soud vyrovná s tím soudním rozhodnutím, že jsme nebyli a že jsme 
v průběhu vystoupili. Pak by se řešila ta dodatečná věc, jestli tedy zaplatit poplatek nebo ne. 
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – děkuji. Já tedy, jestli můžu, tak za sebe bych určitě rád podal 
tu žalobu, protože si myslím, to odvolání. Myslím si, že pokud jsme opravdu svébytná obec a 

usnesením Zastupitelstva jsme se rozhodly dobrovolný svazek obcí opustit, tak by nám v tom asi 

neměl nikdo bránit. V usnesení ani rozhodnutí jsem se nikde nedočetl, že nebo zdůvodnění proč 
nikdo nebral v potaz to usnesení Zastupitelstva z toho roku 2016.   

STAROSTA – to je právě pořád v rozhodnutí krajského soudu. Ve chvíli, kdy krajský soud 
rozhodne, tak poté budeme nějakým způsobem reagovat. To v usnesení KÚ Vysočina není a je to 

předmětem toho našeho odvolání. Pokud ho podáme.  
MÍSTOSTAROSTA – samozřejmě dobrovolný svazek má nějaké stanovy, kterými se musí ten 
svazek řídit. Je to zákonný dokument, který říká něco, kdy ta obec může vystoupit. V kolikátém 
roce, nevím přesně, došlo ke změně stanov, kdy je tam právě ten dotovaný majetek, tak nelze 
vystoupit. Takže o to se opírá svazek. Proč říká, že v této chvíli nemůžeme vystoupit. To je 

jenom na vysvětlení, pro ty, kteří u toho možná tehdy nebyli. Pokud je tam nyní dotovaný 
majetek, což je vodohospodářská infrastruktura – ulice Bří Čapků, ulice ke sběrnému dvoru a 
další. U nás sice proběhly do konce roku 2015 , ale celý ten projekt byl až do konce roku 
2017. Proto jsou v těch následujících dokumentech, plus deset let, což znamená v roce 2027. V té 
chvíli i dle svazku můžeme vystoupit ze svazku a dělat si to po svém.    

STAROSTA – já si přesto dovolím navrhnout. Tady máme předloženy dva návrhy usnesení – 

schvaluje/neschvaluje úhradu členského příspěvku za rok 2020 a zároveň bereme na vědomí 
informaci o úhradě povinných plateb. V důsledku to znamená následující. Pokud schválíme 
úhradu členského příspěvku, tak zcela logicky bychom neměli podávat odvolání proti tomu 
rozhodnutí KÚ. Mělo by to být vše řešeno v návaznosti na rozhodnutí krajského soudu, kdy 
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potom můžeme zpětně uplatnit i tuto úhradu. V této chvíli se do toho započítávají i náklady na 
úhradu právních služeb. To je potřeba vnímat.  
Mgr. PETR LANG – ta myšlenka je určitě správná zaplatit to, když to nezaplatíme, tak nám 
naúčtují všechno.  
TAJEMNÍK – to je právě to. Vyzkoušeli jsme, že ten krajský úřad, ten neřeší, že tam je vyšší 
právní síla toho správního řízení u soudu. Vyloženě rozhodl těmito usneseními. 
Mgr. PETR LANG – tím chci říct jenom to, že my, když u toho soudu uspějeme a zjistí se, že 
nejsme právoplatnými členy, tak podle mě je tam čtyřletá promlčecí lhůta. A my už ty platby 
nebudeme moci zpátky vymáhat, do čtyř let. Nám to nevrátí od toho roku 2016. Tam je to čtyři 
roky od toho rozhodnutí soudu. Takže to je takový risk, co udělat.   
Bc. RADOVAN DOUBEK – já bych to s klidným svědomím zaplatil. Potom bych to zpětně 
vyžadoval, pokud by to šlo, ale jestli by to bylo tak jak říkal pan Juránek, že ve stanovách je 

klauzule, že nelze ze svazku vystoupit, tak potom ani v tom roce 2016 jsem jako město nemohli 
vystoupit. 

TAJEMNÍK – tam je problém v tom, že způsob projednávání toho dodatku je zakopaný pes. Na 
ten dodatek mají naši právníci právní názor, že nebyl projednáván v souladu se zákonem o 
obcích. Tím pádem ten dodatek, který nám dal to usnesení, které nám říká, že nesmíme vystoupit, 
že měl být projednán jinak.  Je neplatný.   
Bc. RADOVAN DOUBEK – chtěl jsem říci, že nejsem právník. Nemohu do toho zas tak 
zavdávat. Jak rozhodne krajský soud nebo soud, tak budu respektovat jeho usnesení a je to 
vyřešeno.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – jenom vsuvku, co se týká termínu zpětného uplatnění náhrady 
škody, se týká obdoby podání žaloby. Byla podána tuším v roce 2017. 

TAJEMNÍK – správní žaloba? 

Bc. RADOVAN DOUBEK – kdyby byla podána teď tak to stačí.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – ano, od té doby si myslím, že se dá uplatňovat, zpětně. Jenom 
bych to podpořil. Co se týká toho zaplacení poplatku, asi je irelevantní ve vztahu k tomu 

následnému rozhodnutí. Určitě s ohledem opatrnosti, aby nás to nestálo nějaké náhrady řízení, 
škody atd. tak klidně to zaplaťme, a za mě určitě podejme odvolání. Já bych možná doplnil to 
usnesení, že Zastupitelstvo města schvaluje z důvodu opatrnosti do budoucna, abychom neplatily 
nějaké náhrady škody – členský příspěvek, ale trváme pořád na svém usnesení. 
STAROSTA – usnesení musí mít nějakou právní váhu. 
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo město schvaluje úhradu členského příspěvku za rok 2020 vůči společnosti 
VODOVODY A KANALIZACE, d.s.o., Kubišova 1172, 674 01 Třebíč, IČ 60418885, ve výši 
57 290 Kč. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
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MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo město bere na vědomí informaci o úhradě povinných plateb dle rozhodnutí 
KÚ Kraje Vysočina č.j.: KUJI 68646/2020. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo město pověřuje starostu města provedením potřebných právních úkonů ve 
věci podání odvolání (správní žaloby) proti Rozhodnutí KÚ kraje Vysočina č.j.: KUJI 
68646/2020 ze dne 17. 8. 2020 vydané ve věci povinnosti zaplatit částku členského příspěvku 
za rok 2017-2019 subjektu: VaK Třebíč, Kubišova 1170/11, IČ 60418885. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ Pavlína, 

TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., STRIEGLER Tomáš, Mgr. 
 

 

 

 

8. Informace o kontrole samostatné působnosti města – MV ČR – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města  

 

 

 

STAROSTA – na základě podání Ministerstvo vnitra prověřilo některá naše usnesení. Výsledek 
kontroly máte předložený. Některá opatření již byla přijata. Program Zastupitelstva musí být 
součástí zápisu, uvedeme, to jsou jednoduchá nápravná opatření. Dále máte zde předložen 
materiál, kdy podáváme proti nim námitky, protože s nimi nesouhlasíme. Které věci nám vyčítají, 
a následně budeme toto vše probírat na základě toho, co nám Ministerstvo vnitra odpoví.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou informaci o provedené kontrole výkonu 
samostatné působnosti provedené MV ČR (protokol č.j.: MV-108233-4/OKD-2020) a 

schvaluje další postup města v této věci. 
 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 – DOUBEK Radovan, Bc., LANG Petr, Mgr. 

 

 

 

 

9.    Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace – Muzeum Kampa Praha – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 

 

 

STAROSTA – jedná se o symbolické vyjádření. Během letních prázdnin vznikl v Kampě požár, 
který měl za následek to, že došlo k poničení sbírek, které v Kampě jsou. Byl jsem požádán 
správcem sbírek, panem Pospíšilem o to, zda bychom jako město Moravský Krumlov nepřispěli 
nějakou symbolickou částkou k pokrytí nákladů spojených s opravami po požáru. Vzhledem 
k tomu, že Muzeum Kampa nám vyšlo vstříc a výrazně přispělo, že město Moravský Krumlov je 

pořád na mapě kulturní. Rada města doporučila Zastupitelstvu ke schválení částku 50 000 Kč. 
Vzhledem k tomu, že na účtu máme velkou sumu, tak si myslím, že toto je vyjádření k velké 
sounáležitosti s Kampou. Kampa našla odvahu a dala k nám spoustu sbírek do města Krumlova. 
Mohla je dát do Liberce, do Libochovic, kamkoliv jinam. Měli ten zájem. V této chvíli si myslím, 
že je to z naší strany určité vyjádření symbolického gesta.  
Mgr. PETR LANG – já jsem se chtěl jenom zeptat. Tenkrát když jsme měli zapůjčené, vlastně 
ještě máme exponáty, tak to bylo na komerční bázi? Nám to půjčovali za peníze nebo zdarma? 

STAROSTA – všechno bylo zapůjčeno zadarmo. My jsme samozřejmě kryli náklady na provoz 
a náklady s tím spojené. Za ty jednotlivé exponáty jsme neplatily.  
Mgr. PETR LANG – pokud by to bylo komerční, tak bych neviděl důvod jim dávat příspěvek. 
Když nám to půjčili zadarmo, tak tím pádem je určitě rozumné jim pomoci.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města na rok 2020 
subjektu: Muzeum Kampa – Nadace Jana a Medy Mládkových, U Sovových mlýnů 503/2, 
118 00 Praha 1 – Malá Strana, IČO: 49370499 ve výši 50 000 Kč na krytí nákladů 
spojených s opravami po požáru dne 15. 7. 2020. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA 

Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 1 – KOŠÍČEK Jan, PhDr. 

      Zdrželi se: 2 – PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel 
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové 
dotace subjektu: Muzeum Kampa – Nadace Jana a Medy Mládkových, U Sovových mlýnů 
503/2, 118 00 Praha 1 – Malá Strana, IČO: 49370499 ve výši 50 000 Kč na krytí nákladů 
spojených s opravami po požáru dne 15. 7. 2020, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jejím podpisem. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA 

Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 1 – KOŠÍČEK Jan, PhDr. 

      Zdrželi se: 2 – PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel 
 

 

 

10. Dohody o úpravě vzájemných práva a povinností vlastníků provozně souvisejících 
kanalizací a vodovodů (VaK Třebíč – město Moravský Krumlov) – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města  
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STAROSTA – jedná se o materiál, který vyplývá z toho, abychom mohli zkolaudovat kanalizaci 

a vodovody v lokalitách: Novosady, Nad Haltýři a na ulici Luční v Polánce. Předložená dohoda 
je výsledkem oboustranného kompromisu a je potřebná ke kolaudaci městem vybudované 
vodárenské infrastruktury v daných lokalitách, včetně jejich následného provozování. Už jsme se 
o tom začali postupně bavit. Já nyní předám nejprve slovo panu místostarostovi, pokud bude 
potřeba tak i panu tajemníkovi na doplnění, a nakonec dostanete prostor Vy.   
MÍSTOSTAROSTA – na začátek. Diskuze se svazkem nebyla jednoduchá. Vedl ji pan starosta 
s panem tajemníkem. Pan ředitel Čemerka se začal připravovat na provozování vodárenské 
infrastruktury pro město Moravský Krumlov. Postupně dospěli k poznání a myslím, že jsme to 
projednávaly už i na zastupitelstvech, že v této chvíli bude nejefektivnější a nejrychlejší ten 
majetek, který máme, vybudujeme. Už jsme jej vybudovali, nebudeme jej předávat svazku do 
jeho majetku, tak jak se to standardně dělá. Takže je to v našem majetku a Vodárenská nám to 
bude provozovat, v této chvíli, a to do té doby, než se naše vztahy vyjasní. Následně můžeme ten 
nový majetek provozovat sami.  
TAJEMNÍK – jenom na doplnění. Tady se v podstatě jely zároveň dvě linky. Jedna linka byla 
tady tato, která byla naznačena a druhá linka byla jednání přes různé soudní řízení a rozhodnutí 
krajských úřadů. Který by byly v případě, kdyby nám VaK na tu dohodu nereagoval. Zákon 
hovoří jasně, že nám má připravit nebo dát stanovisko, podmínky k napojení. Ty podmínky 
k napojení jsou řešeny ve stavebním zákoně § 161. V těch jednáních jsme pokročili až v lednu 

tohoto roku, kde se přímo v sídle VaK projednávala možnost dohody, vzájemné dohody. To, co 

je potřeba ke kolaudaci s vlastníky dvou souvisejících vodárenských zařízení, vodárenské 
infrastruktury. Proto jsou ty dohody dvě, jedna je na vodu a druhá na odpady. K tomu musí být 
potom smlouva o pronájmu a provozování vodovodů a kanalizací, to je následně v bodu 11, 

předloženého materiálu, bodu Zastupitelstva. Jednání nebyla jednoduchá a byla vedena, ukončena 
byla v září minulého roku. Práce na Novosadech se ukončily, provádělo se vyúčtování a část 
vybudované infrastruktury bude následně řešena ve smlouvě jako podmínka nájemného. Nájemné 
je bráno jako povinnost z důvodu odpisování majetku. Což nám potvrdila i naše daňová 
poradkyně. To bylo ve výši 168 000 Kč. První jednání bylo vůbec, že v rámci toho, že vedení 
Vodárenského svazku rozhodlo, že vůbec přistoupí na možné, na tu dohodu dvou souvisejících 
vodárenských zařízení. Je to velký zásah do jejich pravomocných zásad, které oni mají. Veškerý 
majetek, který se vybuduje v rámci tohoto svazku, i když to jsou naše investorské. Máme tam 
předávat naturálně, tzn., že po ukončení stavby, po kolaudaci se to naturálně předává svazku. 
Bylo domluveno, a bylo, to projednáme a ta varianta druhá, s kterou jste již byli seznámeni na 
jednání Zastupitelstva města, že dojde k tomu, že se to podepíše za podmínky – nájemné, které 
z toho bude ve výši ¼ realizovaných tržeb z prodeje vody a kanalizačního poplatku. Nyní to bude 
168 000 Kč, to je pravda, ale máte tuto „nadstandardní“ smlouvu na dobu, než se rozhodne o 
vystoupení a budete v tom pracovat do rok 2027 nakládat s tím majetkem po vyrovnání sami 
způsobem jako vlastníci. Opravdu to nebyla jednoduchá jednání a jednání, která vedla k tomuto, 

tak nemusíme čekat na nějaké soudy, nemáme problémy s právními úřady. To, co tady máte 
předloženo, jsou dohody, které opravňují město k uzavření této věci a kolaudaci toho díla. Jako 
jediná stavba, která tam není zkolaudována v Novosadech, je vodárenská infrastruktura. Myslím 
si, že ta nadhodnota té „1/4“ je výsledkem toho oboustranného kompromisu. Je to jinak řešeno 
než ostatní obce, které v tom svazku jsou. Ty zásady toho provozování, jak jsem naznačil, jsou 
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velice přísné a vybudování majetku se dává naturálně do majetku svazku. Vy budete mít jako 
jediní ve svazku tuto věc. Myslím si, že v této době je maximum možného. 
STAROSTA – děkuji, já jsem to neřekl na začátku, spojíme projednávání bodů 10 a 11, jsou to 

dva na sebe navazující materiály.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já sice chápu, že jsme nyní v pozici, kdy potřebujeme 
zkolaudovat a hlavní problém je kolaudace těch sítí, aby se řadový vlastníci mohli připojit. 

Nicméně pokud vím, tak ke kolaudaci je potřeba vyjádření provozovatele sítí, kterým je 
samozřejmě Vodárenská akciová společnost, s kterou máme nájemní smlouvu. Tam asi za sebe 
problém nemám. Myslím si, že je fajn, že konečně mezistupeň, kde teda město skládalo svoji 
investici, kterou zbudovalo. Bezplatně vybudovalo svazku a svazek za to bral nájem od 
Vodárenské. Město na to doplácelo, a to bylo mimo jiné důvod, proč město chtělo ze svazku 
vystoupit. Dneska tam je přiznaný nájem, jestli jsem dobře pochopil 25 % z tržeb, které tam je. 
Aspoň máme dnes představu, protože tu informaci jsme také pořád nedostali. Kolik Vodárenská 
platí svazku za majetek města Moravského Krumlova? Jaké je spotřeba za město Moravský 
Krumlov za rok, kubíků, řádově? Nevíte to někdo? Bylo by zajímavé to zjistit, protože pak se 
z toho dá odhadem odvodit částka, kterou dostává svazek za nájem za majetek města. Nicméně, 
v momentu, kdy by to bylo takto, tak nevím, proč do toho ještě vstupuje ta dohoda se svazkem. 

Protože, když budeme mít dohodu o provozování těch sítí s Vodárenskou. Samozřejmě za peníze, 
a teď už je jedno, kolik to bude. Tak k čemu ještě potřebujeme mít tu dohodu se svazkem? Za mě 

jsou tam věci, ke kterým se dlouhodobě zavazujeme. My, když podepíšeme tuto dohodu, tak se 

zavazujeme do roku 2027 ten majetek nechat ve svazku a my nemůžeme s tím, cokoliv dělat. 
STAROSTA – ne. My žádný majetek do svazku nevkládáme.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – ne, ten, co už tam dneska je. Chápu ten argument, co se týká 
kanalizace, to se váže na tu celkovou investici, která byla dokončena v roce 2017. Nicméně 
postrádám argument na vodovod, protože je součástí té dotace. Tak proč máme souhlasit i 

s vodovodem do roku 2027? To je první otázka. Druhá otázka je: Tak jak se ta smlouva za mě 

postavená, tak je nevypověditelná. My se zavazujeme do roku 2027, a zároveň se vzdáváme 
jakýchkoliv soudních pří atd. Odstavec 13. 2 v této dohodě zní, že žádná ze stran není oprávněna 
vypovědět tuto dohodu, odstoupit od ní nebo ji jinak jednostranně ukončit, není-li v této dohodě 
stanoveno jinak. Strany ujednáními dle tohoto článku dohody pro vyloučení pochybností vylučují 
použití dispozitivních ustanovení občanského zákoníku upravujících právo na výpověď, 
odstoupení či jiné jednostranné ukončení smlouvy nebo právo kterékoliv strany domáhat se 
ukončení této dohody soudem. My se vzdáváme jakékoliv možnosti se s nimi soudně přít o ten 
majetek.  

STAROSTA – já nevidím důvod, abychom se s nimi soudně přeli o majetek.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – to už, ale teď je. 
STAROSTA – my. Já se omlouvám pane magistře. Základem je, že my vycházíme z návrhu, 
který nám byl předložen Mgr. Šianským o tom, že nám stačí vyjádření. Pokud budeme 
postupovat podle, on se ohání tím, co v Jihlavě. Kdy v Jihlavě to na základě vyjádření bylo 
zkolaudováno. Důsledkem je, že bylo podáno odvolání proti této kolaudaci. Tam to trvalo 3 – 3,5 

roku do té doby, než došlo ke kolaudaci. Do konce byl zákaz používání dané lokality. Čili my 
jsme od tohoto upustily a domluvili jsme se, že to jde zkolaudovat touto dohodou. Do roku 2027 

je to proto, že v roce 2027 podle všech těch nařízení, které jsme jasně zdůvodnili. V této chvíli 
budeme vystupovat ze svazku. Pokud nám správní soud neumožní vystoupit na základě našeho, 
v této chvíli domněnky. Nevidím důvod, aby na základě tady tohoto tvého vyjádření ta smlouva 
nebyla schválena, protože následně nedojde ke kolaudaci. 
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Ing. VLASTIMIL KOCANDA – my jsme se nepochopili. Souhlasím s tím vyjádřením, které 
tady říkáte. Že ve smyslu kolaudace je potřeba vyjádření správce. Moje otázka zní, správce je 
Vodárenská, a tohle řešíme tou nájemní smlouvou s Vodárenskou? To je bod 11. Proč k tomu 

potřebujeme tuto dohodu.  
TAJEMNÍK – to je seznam dokumentů, které se používají pro schvalování a kolaudace těchto 
děl. Ta dohoda souvisejících vlastníků, tak oni uznávají, že jsme my vlastníci této vybudované 
infrastruktury.   

STAROSTA – to je jiný dotaz. Proč nám nestačí jenom smlouva s Vodárenskou, proč musíme 
mít ještě se svazkem? No, protože svazek je majitelem Vodárenské. Majitel dovolil Vodárenské 
uzavřít tuto smlouvu.  
Ing. KAMIL RABOŇ, vedoucí odboru životního prostředí – pan starosta mě předběhl a já, 
jestli jenom můžu. V zákoně vodách a kanalizací se píše, tím, že dojde k dohodě a současně tito 

vlastníci nejsou, tzn., provozovatel nás musí nechat napojit, ale vzápětí na to musí mezi sebou 
uzavřít písemnou dohodu. To je podmínka zákona o kolaudaci a provozování. 
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – souhlasím, opět se jedná o provozovatele. Budeme mít 
nájemní smlouvu s provozovatelem. Argument je, že Vodárenská s námi tuto smlouvu neuzavře, 

pokud neuzavřeme tuto dohodu se svazkem? Tak to je jako ten argument. 

STAROSTA – ano.  

Ing. VLASTIMIL KOCANDA – tzn., varianta, že bychom odsouhlasili jenom s Vodárenskou 

nájemní smlouvu jako s provozovatelem. S provozovatelem budeme mít smlouvu a souhlas 

Vodárenské na základě této smlouvy, tak to budeme moci zkolaudovat. Proto jsem to směřoval 
k tomu, proč se zavazujeme k něčemu v těchto dohodách, když nám pro kolaudaci stačí jen 
smlouva s Vodárenskou. Jestli je to takto, že Vodárenská tuto smlouvu nepodepíše, když 
nedostane souhlas od svazku a my musíme udělat tuto dohodu se svazkem, tak tomu nerozumím.  
STAROSTA – to je standardní proces chování.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já teda, jestli je to takto tlačení ke zdi, tak bych poprosil o 

vypuštění článku 13.2, kde se vzdáváme jakýchkoliv práv. Je to nestandardní požadavek, který 
vylučuje veřejné soudy z projednání jakýchkoliv sporů. Toto je nad rámec smlouvy.  
MÍSTOSTAROSTA – to je té dohody samotné. Nikoliv našeho nějakého dalšího sporu.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – samozřejmě, tam jsou věci, které tedy souhlasíme, že v jejich 

majetku je stávající infrastruktura, což je taky. My říkáme, že nejsme členy svazku, ten majetek 
není v majetku svazku. Jsou tam prostě konstatování, které si myslím, že jsou v rozporu s tím. 
Jenom na to upozorňuji, že na základě tohoto odstavce kby došel soud k tomu, že rozhodne v náš 
prospěch, tak nebudeme moci řešit cokoliv jiného než to, že toto je smlouva, která definuje to 
fungování obou stran do roku 2027. 

TAJEMNÍK – v podstatě to chápe dobře. To je technická smlouva o tom, aby se tam předávala 
voda lidem a aby oni měli jistotu, že oni budou, že ji budeme platit. Toto je v podstatě technická 
smlouva. Tam konstatujete, že majetkem je toto zařízení a zbytek je technická věc. 
STAROSTA – samozřejmě jako Zastupitelstvo máme právo říct, že tu smlouvu neschválíme. 
Nelze říct o jednom článku, tento vypusťte. To takto není, tuto smlouvu schválilo představenstvo 
svazku, které nám ji předložilo v této podobě. V této podobě to odsouhlasilo i naše právní 
zastoupení. Zapracovali připomínky, a myslím si, že jich bylo spousta. Ty nejdůležitější, které 
Mgr. Palátová řekla, tak tam jsou. Pokud my něco vypustíme z tohoto návrhu, tak to musí znovu 
projednat představenstvo svazku a my znovu musí tu smlouvu také projednat. Takto to je, my 
nyní schvalujeme dohodu v upraveném znění. Buď ji nebude schvalovat vůbec a pak 
nezkolaudujeme vodu.  
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Ing. VLASTIMIL KOCANDA – rozumím tomu, co říkáš. Buď ji schvalte, nebo mlčte.  
STAROSTA – ale takto to není. 
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – pořád to je o tom, že v momentě, kdy tady má někdo nějaký 

problém. Jsme schopni se na tom shodnout, že nám nic jiného nezbyde, tak je to o jednání, přece 
a není to o tom, že to někdo hodí do koše. Za mě bych poprosil ještě tu jednu otázku, co se týká té 
vody. Rozumím tomu, té kanalizaci, kde do roku 2027. Kdy proběhla investice do kanalizací, 
ukončeno v roce 2017, desetiletá doba. U vody to přece tak není? Proč musíme i vodu takto 
schvalovat? 

MÍSTOSTAROSTA – jenom technická. Vodu jsme minimálně v roce 2015 poněkolikáté 
intenzifikovaly na Zámecké, takže tam také nějaká lhůta bude. Svazek říká, jste členy svazku, a 
jestli chcete vystoupit jenom s vodou nebo kanálem, to neumí. V této chvíli je to, ale irelevantní, 
řeší se kompletní vodohospodářská infrastruktura. Jenom k těm termínům, které máme. My jsme 

v březnu tohoto roku na Zastupitelstvu města schvalovali dohody s vlastníky těch pozemků, aby 
mohli začít stavět v lokalitě na Novosadech, a tam se tedy zavazujeme, že zkolaudujeme do 30. 9. 

2020, aby mohla být tato infrastruktura využívána od 31. 10. 2020. Toto je náš závazek vůči 
stavebníkům, kteří už požádali o stavební povolení a toto k tomu potřebovali, aby získali stavební 
povolení k stavění. Takže v této chvíli ten čas hraje proti nám.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já to asi respektuji, ale na druhou stranu už si myslím, že se 
podávají, vydávají stavební povolení. 
MÍSTOSTAROSTA – ale na základě těchto dohod.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – problém bude v tom, kdo bude chtít kolaudovat a nebude mít 
zkolaudovanou síť. Na druhou stranu si myslím, že ten čas není až tak. Myslím si, že ti lidé 
začínají teprve stavět. Není to o kolaudaci, takže nějaký časový prostor tam je. Já za sebe říkám, 
že chápu ty argumenty, že nás tímto způsobem tlačí do kouta. Tuto dohodu mají velmi dobře 
napsanou, jsou tam další body, kterými nechci zastupitele obtěžovat. Kdy konstatuje něco, a 
přihlásíme se k něčemu, což si myslím, že není až tak košé. Ale tento bod nám vylučuje 
jakoukoliv možnost nám napadnout tuto smlouvu. 
STAROSTA – promiň, ale já ti skočím do řeči. Já čtu ten bod 13. 2. tím není dotčeno právo stran 
vyvolat jednání o změně smlouvy případně se domáhat změny smlouvy z důvodu změny 
právních předpisů mající dopad na práva a povinnosti stran vyplývající z této dohody v souladu 

s bodem 12.2. Bod 12.2 Podmínky této dohody odvozené od ustanovení obecně platných 
právních předpisů platných v době uzavření této dohody se účastníci dohody zavazují upravit 
v závislosti na změně těchto předpisů ve lhůtě 6 kalendářních měsíců. Já toto chápu tak, že pokud 
budeme chtít změnit tuto smlouvu, tak to musí dojít dohodou. A obě strany se zavazují, že jsou 
schopny jednat o případné změně, případném ukončení. Jenom čtu ten článek o větu dál.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – jenom se potvrzuje to, co říkám. Na tu dohodu musejí být 
vždycky dva. My se bavíme o možnosti jednostranně napadnout tuto smlouvu znova na základě 
nějakého výsledku toho soudu. Řekneme, že to je neplatné a že to chceme řešit jako celek. 
Svazují nám ruce, cokoliv. 
STAROSTA – zopakuji ještě jednou. Pokud my tuto smlouvu nechválíme v tomto znění. Není to 
o tom, že bychom se o tom bavili měsíc. Bavíme se o tom s Vodárenskou rok. Projednávali to 
právníci jak Vodárenské, tak naši. Mgr. Palátová shledala tuto smlouvu platnou, s tím, že v tom 

nevidí problém tuto smlouvu i s tímto bodem schválit. Pokud my ji nyní neschválíme, tak nebude 
podepsána smlouva o nájmu, nebude zkolaudována, tak jak jsme řekli. To je praktický výsledek 
toho, co se stane. My nebudeme schopni garantovat těm stavebníkům, kteří tam jsou, že to bude 
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zkolaudováno. Minimálně do Vánoc to potrvá a další Zastupitelstvo, než to projedná, 
představenstvo, jejich právník, náš právník. Debata byla dostatečně dlouhá. 
Mgr. PETR LANG – kdybychom ten bod vypustili a schválili to bez tohoto bodu, tak pak už to 
budou schvalovat oni a už by se to nevracelo nám. Je pravda.  
STAROSTA – oni by to nepodepsali. Tato smlouva je schválena naším právníkem. Bavili jsme 

se o ní dlouho. Ing. Kocanda navrhuje schválit smlouvu v upraveném znění.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já se omlouvám. Já jsem četl i tu komunikaci, která tam byla 
mezi Vámi, paní Palátovou a byla to otázka 14 dní. Kde jste si vydiskutovávali jednotlivé body a 

byla zpětná reakce. Může být stejná varianta, kdy my můžeme říct, že máme problém s tímto. 
Nevidím v tom takový problém, že by to mělo trvat dva měsíce. V rámci té komunikace, tam 
byly zpětné reakce. Ten Janata to odsouhlasoval sám, nebylo tam žádné představenstvo. S tímhle 
mám problém, s tím ne. Je to standardní vyjednávání. Opravdu omlouvám se, ale beru všechno 
nebo nic. My s tím odstavcem tedy souhlasíme se skřípěním zubů. Nevidím na tom nic špatného, 
všeho ostatní platí. To jste si tam řekli, ale tohle nám svazuje ty ruce.  
STAROSTA – nemám pocit, že by nám to svazovalo ruce. Do roku 2027 podle současných 
rozhodnutích soudů, které vůči nám jsou, tak stejně nevystoupíme ze svazku. Pokud bude 
uplatněno rozhodnutí soudu, že jsme se nestali členy, tak pak se o tom můžeme bavit. Praktický 
důsledek schválení vypuštění tohoto bodu znamená, že na základě nepodepsání této smlouvy 
nebudou zkolaudovány sítě v lokalitě Novosady, Nad Haltýři a na ulici Luční. To tak bude, 
protože teď nejsem schopni to podepsat bez jejich odsouhlasení. Já k tomu neumím víc říct, teď.  
Mgr. TOMÁŠ STRIEGLER – nesouhlasím s tím, pokud jsme lidem prodávali stavební 
pozemky s tím, že tam mohou začít stavět. Neumím si představit, že bych začal stavět s tím, kde 
nemám jistotu, že mi zkolaudují vodu. Ta debata je poměrně dlouhá a souhlasím s panem 

starostem, myslím si, že můžeme zahájit hlasování. Názory jsme vyjádřili. Pokud bychom to 

poslali dál, tak to opět musí odsouhlasit Zastupitelstvo a víme, že hlasovat per rollam nemůžeme. 
Tzn, že případné schválení té smlouvy se posune minimálně o dva měsíce. Než projdou všechny 
úřední náležitosti.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – dávám protinávrh. Schválit bez toho bodu.   
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje „Dohodu o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků 
provozně souvisejících kanalizací“ a „Dohodu o úpravě vzájemných práv a povinností 
vlastníků provozně souvisejících vodovodů“ v lokalitách: Novosady, ul. Nad Haltýři, 
Moravský Krumlov a ul. Luční, Moravský Krumlov – Polánka se subjektem: Vodovody a 
kanalizace d.s.o., Kubišova 1172/11, 674 01 Třebíč, IČ: 60418885, v upraveném znění 
s vypuštěním bodu č. 13.2. 
 

 

 

Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 3 – KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, MAKOVICKÝ Tomáš,  
Proti: 2 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. 
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Zdrželi se: 13 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr., PhDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 

Mgr. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje „Dohodu o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků 
provozně souvisejících kanalizací“ a „Dohodu o úpravě vzájemných práv a povinností 
vlastníků provozně souvisejících vodovodů“ v lokalitách: Novosady, ul. Nad Haltýři, 
Moravský Krumlov a ul. Luční, Moravský Krumlov – Polánka se subjektem: Vodovody a 
kanalizace d.s.o., Kubišova 1172/11, 674 01 Třebíč, IČ: 60418885, v předloženém znění a 
pověřuje starostu města podpisem těchto dohod. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, 
Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0 

      Zdrželi se: 5 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., KOCANDA Vlastimil, Ing., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., MAKOVICKÝ Tomáš  

 

 

 

 

11. Smlouva o nájmu a provozování vodovodů a kanalizací – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města  

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o nájmu a provozování vodovodů a 
kanalizací se subjektem: VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s., IČ 49455842, se 
sídlem Soběšická 820/156, Lesná, 638 00 Brno, divize Třebíč, ul. Kubišova 1172, 674 01 
Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – KOŠÍČEK Jan, PhDr. 
 

12. Smlouvy se společností Flexira s.r.o. – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

 

 

STAROSTA – tento materiál předkládám já a reagujeme na ten materiál, který byl minule. 
Smlouva byla s Flexirou nebo s panem  projednávána na Radě města s tím, že podle 
připomínek, které byly dány na Zastupitelstvu, tak smlouva byla upravena. Poprosím pana 
místostarostu o další doplnění.  
MÍSTOSTAROSTA – já bych k tomu jenom doplnil, že tady ta lokalita Na Kačence je 

v Zastupitelstvu města řešena už od roku 2013, kdy na 27. zasedání 19. 8. 2013 byla schválena 
společná spolupráce, tehdy s firmou AZ Pokorný. Následně proběhli další jednání, kdy se 7. 9. 
2015 na Zastupitelstvu města schválil investiční záměr k vybudování chodníku a inženýrských 
sítí, tady v této lokalitě. Dále 13. 6. 2016 byly vykoupeny pozemky, které leželi na trati 

vybudování inženýrských sítí, protože ti majitelé nám nechtěli umožnit ty sítě tam pouze vést. 
V podstatě nás tlačili, abychom ty pozemky vykoupily, což se stalo. Pozemky za 1 647 000 Kč a 
1 617 000 Kč jsme v té lokalitě vykoupili. Následně se schválila i plánovací smlouva, ve které 
jsme se následně zavázaly, že vybudujeme ty sítě, tak jak bylo předloženo i na minulém 
Zastupitelstvu. Následně to bylo upraveno na 17. zasedání Zastupitelstva města 20. 2. 2017 
s termínem vybudování inženýrských sítí do 31. 5. 2018. Vzhledem k tomu, že se ta investice 
nerealizovala, tak nás smluvní partner nenutil, abychom do toho zainvestovali. Vrátili jsme se 

k tomu na přelomu loňského a letošního roku. Na základě těch jednání byla připravena smlouva, 
která byla předložena na minulém zasedání Zastupitelstva města, přestože už několikrát tento 
investiční záměr a tato investiční akce byla již několikrát na Zastupitelstvem odsouhlasena. 

V této chvíli došlo k její realizaci. Vzhledem k těm termínům, které tam byly, tak bylo potřeba 
řešit obě smlouvy do konce července nebo by ten záměr opět spadnul. Tentokrát z naší strany, 
protože bychom nedeklarovali vybudování těch sítí. V té smlouvě, jak bylo řečeno panem 
starostou, byla upraveny po poradě s naším právním zastoupením, právě ta klauzule, kdy by 
investice nebyla znovu realizována, tak v té plánovací smlouvě, v této chvíli se to jmenuje 
„Smlouva s vlastníky veřejné technické infrastruktury“, kdy je tam také vypuštěno, že když se to 
nezačne realizovat z jejich strany do 31. 3. 2021, tak ani my nemusíme infrastrukturu realizovat. 
Bylo to předloženo do Rady města, protože je to i v její kompetenci. Bylo to konzultováno s paní 
Palátovou a minule bylo řečeno hlasováním per rollam, že to bude případně řešit Zastupitelstvo, 
ale k tomu jsme měli informace, že se takováto hlasování se nerealizují. Tak proto o tom 

rozhodla Rada města. 
STAROSTA – rozhodla o tom ve stejném principu, v jakém rozhodujeme potom i v materiálu 

číslo 15., ohledně hřiště. K tomu se potom dostaneme.   
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Mgr. PETR LANG – já jsem se chtěl zeptat jen ze zvědavosti. To má být nějaké technologické 
vývojové centrum? Vidím tady garáž v karavanu, co to bude?  

MÍSTOSTAROSTA – v rámci té stavby je tam i nějaký show room. Nevím, jak to říci. Více by 
Vám asi řekl pan .  
STAROSTA – než předám slovo Ing. Kocandovi. Podle pohledu do katastru nemovitostí, tak 
byly prodány i pozemky vedle. Čili předpokládáme, že se nějak rozšíří to zázemí, které tam chce 
vybudovat. Z našeho důvodu, my se bavíme o Kačence už dlouhé roky a zaplať Pán Bůh, že se 
tam zatím nic nestalo. Naším hlavním motivem vybudování tohoto chodníku a inženýrských sítí 
je bezpečnost této lokality.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – máme k tomu nějaký rozpočet? Protože je tam závazek do 
konce příštího roku, vybudovat a zkolaudovat. Kolik nás to bude stát? Ve smlouvě je, že se 
zavazujeme k vybudování vodovodu a kanalizace, o chodníkách tam není, tak jestli se to bude 
řešit jako celek, ta investice? Tzn. včetně chodníků a přístupové cesty nebo čistě jenom vodovod 
a kanalizace. 

MÍSTOSTAROSTA – v rámci té aktualizované částky, kterou zde máme, která čítá 12 000 731  

Kč, tak se počítá s tím, že pod tím chodníkem vedou ty sítě. Tzn., dalo by se to i oddělit, ale bylo 
asi lepší udělat to dohromady. 
Ing. VLASTIMIL KOCANDA –  to je komplexní částka včetně těch chodníků? A z jakého je to 
roku, tady tato částka? 

MÍSTOSTAROSTA – ano, aktualizovali jsme to letos.  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí uzavřenou smlouvu „Smlouva s vlastníky veřejné 
technické infrastruktury“ a „Veřejnoprávní smlouvu o umístění a provedení stavby“ se 
subjektem: Flexira s.r.o., č.p. 20, Čermákovice, 671 73, IČ: 24274089. 
 

 

 

 

13. Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2021 – spolufinancování 
sociálních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2021 – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města  

 

 

 

STAROSTA – JUDr. Bártová je přítomna a děkuji za přípravu tohoto materiálu.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já bych rád, jestli by nebylo možné ještě doplnit tuto síť o 
ještě jednu službu, kterou si myslím, že by asi patřila. Po  vlastní zkušenosti, abychom tuto 

službu podpořili, jedná se o mobilní hospic, který funguje pod Charitou Znojmo. V těch službách 
jsem ji nikde nenašel, tak jestli ji podporujeme? Je možné ji zařadit, příp. podpořit? 

STAROSTA – my podporujeme Charitu Znojmo a tím pádem, i pokud je potřeba i hospic. 
JUDr. VĚRA BÁRTOVÁ, vedoucí odboru sociálních věcí – Vy jste tam přispívali. Rada 
města něco schválila. Mobilní hospic není sociální službou. Takže je možný příspěvek obce 
v rámci individuální dotace. Tak třeba tam, jestli jste si všimli, máme služby, které podporujeme 



15. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 21. 9. 2020 

 23 

individuální dotací, ale nejsou zařazeny v základní službě, protože jsou třeba celostátní službou. 
Už se nám nedostávají do naší sítě v rámci ORP. To, ale nevylučuje, abychom je podpořili.   
STAROSTA – Rada města schválila 40 000 Kč na ten mobilní hospic a 20 000 Kč na jinou 

službu.  
JUDr. VĚRA BÁRTOVÁ, vedoucí odboru sociálních věcí – ano. Ty individuální dotace jsou 
možné a rozhoduje o nich Rada města.  
STAROSTA – obce v ORP Moravský Krumlov se také podílejí na úhradě nákladů souvisejících 
se sociální službou. Odpověď zní, již bylo přispěno částkou 40 000 Kč. 
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 
2021, jak je uvedena v Příloze č. 1 shodného názvu, předloženého materiálu. 

 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování 
sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov na rok 2021 v procentní výši z jejich celkových 
obvyklých (průměrných) nákladů a maximálních částkách, jak je uvedeno v Příloze č. 2 – 

„Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2021“, předloženého materiálu, a 
to v souladu s Pravidly financování sociálních služeb v Jihomoravském kraji pro léta 2021-

2022. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
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PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat do návrhu výdajové 
části rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2021 finanční prostředky na pokrytí 
výdajů na spolufinancování sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov v maximálním 
objemu 2 350 000 Kč. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 

MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

14. Žádost občanů – změna dopravní situace na ul. Zahradní, Moravský Krumlov – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 

 

 

STAROSTA – pozvali jsme , autorku přípisu.  dnes zaslala omluvu 
z dnešního jednání Zastupitelstva s tím, že „jsem přesvědčená, že z žádosti o řešení dopravní 
situace na ulici Zahradní je patrné, a není nutné jej obhajovat a vysvětlovat“. Vy máte 
v důvodové zprávě jasně vyjádřeno, že jsme se tím zabývali a jakým způsobem jsme se k tomuto 

vyjadřovali. Já k tomu nemám co více dodat. Vše je zdůvodněno. 
Mgr. PETR LANG – já k tomu, že bych se rád vyhnul těm retardérům, protože to není optimální 
řešení. Jinak ty jednosměrky nebo jak to tam bylo řešeno. To by bylo celkem rozumné řešit to 
tímto způsobem než retardéry. 
STAROSTA – retardéry byly navrženy v té původní žádosti. Občané si je zamítli.  

 – chtěl jsem se zeptat, jestli jsem tomu dobře rozuměl, tak jednosměrka byla 
zamítnuta. Žádali jsme z toho důvodu, že se tam zvýšil provoz. Další věc, zvýšila se tam z toho 

důvodu, že u Blondýny někdo vymyslel krásné parkoviště, kdy tam byla odbočka vpravo. Vznikl 
tam krásný provoz. Dneska se tam řeší kolony, protože to tam řeší jen jedna cesta, jeden směr. 
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Všechno to jezdí po Zahradní, aby se to tam tomu vyhnulo. Ta silnice na to není stavěná. Já 
pamatuji, když se dělala. Tam není pořádný podklad. Ten provoz se tam aspoň zdesetinásobil. 
Tam jezdí jedno auto za druhým. Pokud to nechcete řešit, neřešte to. To jsem chtěl jenom já. Tam 
je vlastně větší provoz než po té hlavní. Tam jezdí auto za autem a ta silnice na to není stavěná. 
Byl jste se tam někdo podívat? Jel jste tam po té silnici někdo? Když jste to takto smetli ze stolu? 

STAROSTA – pane , nemám rád takový konfrontační tón. Pokud se chcete o něčem 
domluvit.  

p.  – já tak mluvím, když mám roušku. 
STAROSTA – omlouvám se, tedy. Samozřejmě, že jsme se provozem na ulici Zahradní 
zabývali. Bylo to řešeno, tak abychom vyšli vstříc občanům. V této chvíli nedoporučujeme 
jakoukoliv změnu, a to z jednoho prostého důvodu. Bude se v návaznosti na řešení situace na 

celém „Mexiku“ řešit i tato ulice. V této chvíli ji nelze zjednosměrnit, jakýmkoliv směrem a 
následně neřešit situaci na sídlišti. Je potřeba začít z druhé strany, a to je od sídliště a poté k tomu 

následně vést všechny komunikace. V této chvíli je zpracováno řešení dopravní situace. 
V budoucnu se k tomu budeme vracet. Proto jsem na základě žádosti zastupitele pana Hlaváče 
povídal o těch silnicích, které se v této chvíli budou opravovat. Bude se zpracovávat generel 
Rakšic, i této části. V této chvíli doporučujeme, podle všech odborníků, kteří se v tomto pohybují 
z hlediska znalostí, ponechat situaci, tak jak je. Nemám pocit, že by se provoz zdesetinásobil. 
Zároveň nemám pocit, že by tam auta jezdila rychle, protože auta tam parkují na obou stranách 
komunikace. 

MÍSTOSTAROSTA – my jsme v roce 2018 dělali řešení dopravní situace na sídlišti, včetně 
přilehlých ulic a i ulice Zahradní. S dopravními inženýry bylo projednáváno i toto. Zadání bylo 
najít i nějaké jednosměrky. Jednosměrka na ulici Zahradní byla i několikrát mnou, ty stížnosti na 
to jsou už delší dobu, navržena jako řešení. Dopravní experti to nedoporučují. Jedinou 
jednosměrku, kterou tam tehdy doporučili, je to tedy dva roky, tak byla ulice Husova. To jenom 
z toho důvodu, že rodiče dají děti do školky a jedou dál. Tak jenom na ulici Husova, před 
školkou. Ačkoliv jsme na to několikrát vybízeli, aby do toho ulici Zahradní zakomponovali, tak 
nám to nedoporučili. To jenom k tomuto. Jak již říkal pan starosta, bude dobré se k tomu vrátit a 
řešit celou tu lokalitu, jak sídliště, tak i ulici Zahradní.  
Mgr. PETR LANG – uvedli důvod, proč to nedoporučují?  
MICHAL HORÁK, DiS. – jenom z praktického hlediska. V případě, že by na ulici Zahradní 
byla jednosměrka, tak ze zákona se může parkovat na obou dvou směrech, v dané směru. Pokud 
by se parkovalo na obou směrech za dodržení zákonných rozestupů těch vozidel od sebe. Tak, 
aby tam vznikl ten dostatečný pruh. V tom případě, bych si tu ulici představil jako jednu dlouhou, 
rovnou s tím, že možná napravo, možná nalevo bude souvislá řada vozidel. Tím pádem by se tam 
jezdilo rychle. Současný stav tam nepovoluje takové stání, jak vpravo, tak vlevo je dopravní 
značení zákaz stání, zákaz zastavení. Tzn., že současný stav znamená, dám příklad, 15 metrů 
vozidlo vlevo, potom nějaká část volná, a pak 15 metrů vozidlo vpravo atd. řidič, který tam jede, 
tak má před sebou přirozenou překážku z těch vozidel. To znamená, že tam nemůže jet rychle. 
Musí tam udělat takové esíčko. To byl ten problém, který já jsem pochopil, u paní Hosové, že ty 
auta tam jezdí rychle. Jak říkal pan Kopeček, jestli jich tam jezdí moc, tak to asi neovlivníme. 
Každopádně nemám pocit, že by tam jezdili nějak rychle a to z toho důvodu, že tam jsou ty auta 
vpravo i vlevo.  

p.  – podívejte, já tam bydlím od roku 1963 na té ulici, tak vím, jak to tam chodí.  
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MICHAL HORÁK, DiS. – tím jsem chtěl odpovědět. To je můj názor proč by se tam ta 
jednosměrka úplně nehodila. Jak by tam byla jednosměrka, tak by tam byla jedna dlouhá, rovná 

ulice a svádělo by to k rychlé jízdě. 
p.  – proč se tam nedají aspoň omezené značky?  
MÍSTOSTAROSTA – samozřejmě v této chvíli, kdy se opravovala ulice Znojemská, tak tam 
určitě k nějakému většímu provozu docházelo. Proto jsme dělali ulici Znojemskou a ty zálivy, 
které tam jsou pro zásobování, tak i pro návštěvníky té prodejny. V této chvíli si dokážu 
představit, že ta intenzita se tam sníží. Mnozí obyvatelé sídliště tou ulicí jeli, to je pravda. Viděli 
frontu u Blondýny a tím pádem si to tou ulicí Zahradní zkrátili. V této chvíli na ulici Znojemské 
ten problém již vymizel, tím odstavným pruhem a už to nebude nikoho svádět k tomu, aby jezdil 

touto ulicí. Je otázka dalších případných dopravních opatření, které budeme určitě nějak řešit. 
Určitě se k této problematice vrátíme.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost občanů ze dne 25. 5. 2020, resp. včetně doplnění 
ze dne 7. 9. 2020 o změnu dopravní situace na ul. Zahradní, Moravský Krumlov. 

 

 

 

15. Rekonstrukce fotbalového hřiště v Moravském Krumlově – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města  

 

 

 

STAROSTA – z důvodu podání o dotaci do 28. 8. 2020 řešila Rada města, zda podat žádost o 
rekonstrukci fotbalového hřiště dotačního titulu, který vypisuje Ministerstvo pro místní rozvoj. 
Rada města tuto žádost odsouhlasila, převahou jednoho hlasu, ta proto tento materiál projednává 
Zastupitelstvo města. Máme několik variant – můžeme tuto žádost stáhnout. K tomu já bych se 
nepřikláněl. Raději bych počkal na výsledek žádosti, zda bude úspěšná či nikoliv. Následně při 
schvalování rozpočtu města se můžeme k této investici zpětně vrátit. Bude součástí projednávání 
rozpočtu, jestli budete takto s tímto návrhem souhlasit.  
Bc. RADOVAN DOUBEK – já bych chtěl vědět, jestli se nějakým způsobem opravoval ten 
projekt nebo plán toho, jak má to hřiště do budoucna vypadat. Já jsem to tady říkal už kdysi, na 
Zastupitelstvu, že mi tam chybí retenční nádrž. Chybí mi tam i hloubkový vrt na vodu. Studny, 
které u hřiště jsou, tak za suchých let budou prostě nevyhovující. Myslím si, že určitě ta nádrž by 
tam měla být. Přes noc by se dala načerpat nějakým tím hlubinným vrtem a přes den by se ta 
voda brala. Navíc ta voda, která je v těch studních, je taková, že podporuje koncentraci hmyzu, 
které tam jsou a prostě. Jsou tam takové mušky štiplavé. Je to hodně protivné a připomíná to jak 
hnojiště. Takže za mě by tam ta retenční nádrž měla být i včetně nějakého vrtu, abychom měli 
odkud brát vodu.  
STAROSTA – ta retenční nádrž tam je doplněna.  

PhDr. JAN KOŠÍČEK – já mám obecně problém s tím, jakým způsobem k těm investičním 
akcím přistupujeme. My se v podstatě o tom nebavíme, jak to naplánovat. Je to vždycky 
v podstatě podané a já s tím úplně nesouhlasím s panem starostem v tom, že se máme rozhodovat 
po tom, jestli budeme úspěšní nebo neúspěšní. Já si nedovedu představit, že budeme úspěšní a 
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řekneme jim, ne děkujeme. My to nechceme. To si nedovedu představit. To není dobrá strategie. 
V podstatě se vším se necháváme tlačit termínem. To bylo odlehčovací hřiště pro kopanou, 
závlahový systém a v podstatě to vždycky doháníme tím, tak jako dva kroky za tím. Teď to 
musíme odsouhlasit, protože už včera to bylo potřeba podat. Chybí mě tam vůbec a o čem se 
bavíme už dlouho. Napříč politickými stranami jsme si řekli, co je pro nás prioritami. Ono 
vždycky něco vyletí a my se do toho pak zapojíme nebo nezapojíme. Pak to musíme podat, 
protože už to mělo být do 28. 8. Třeba vůbec nevím, jestli proběhla mezi námi nějaké diskuze a 
jestli je pro nás vůbec fotbalové hřiště za situace, která je a která nás čeká vůbec důležitým 

bodem. To jsme se bavili, že se k tomu budeme třeba i scházet, abychom to oprašovali. Potom si 
nedovedu představit, že budeme úspěšnými žadateli a my jim řekneme, sory, my to prostě 
nechceme. To už vidím, jak budeme příště žádat úspěšně o další dotaci. To je jenom za mě.  
STAROSTA – já odpověď rozdělím na dvě části. Z první zásadně nesouhlasím, a to je ohledně 
toho, že jde okolo nějaká dotace a my se do ní hlásíme. Už loni jsme podávali tuto žádost na 
opravu tohoto hřiště, nebyli jsme v ní úspěšní. Ta debat kolem toho proběhla loni, byla celkem 
jasná. Právě jsme chtěli, aby rekonstrukce a výstavba nového proběhli současně. S tímto 
argumentem já nesouhlasím. Mám k tomu jenom tu poznámku, že dotace byla vypsána 
v nějakém termínu. Od kdy do kdy je možno podávat žádost. Vzhledem k tomu, že jsme se 
pohybovali v nějakém rouškovém období. Projednávali jsme to na Radě města, zda podat či 
nepodat. Už na Radě města jsem říkal, že převahu jednoho hlasu neuznávám, tady v tomto, proto 

to projednáváme znovu zde. Může se stát, že bude žádost úspěšná a my ji odmítneme, protože 
máme jiné priority. Není na tom nic špatného. Ještě jsme to neudělali. Já v tom takový problém 
nevidím. Ještě mám tu připomínku, že a říkal jsem to na začátku v interpelacích. V této chvíle se 
všechno odvíjí od dokumentu pana architekta Pasterného ohledně návrhu na opravu náměstí 
TGM. Ve chvíli, kdy budeme mít návrh, tak se budeme bavit o dalším postupu, jak řešit i tuto věc 
v souvislosti se sestavením rozpočtu na příští rok. Kdybychom byli úspěšní i v loňském roce, 

pokud by platily ty podmínky, které byly vyhlášeny na začátku. Oni je v průběhu vyhlašování 
změnili, podali žádost o dotaci. Nevím, jestli si to vybavíte, schvalovali jsme spoluúčast města ve 
výši cca 2 000 000 Kč. Stačilo podání žádosti o stavební povolení. V průběhu to změnili, že 
chtějí platné stavební povolení a my jsme nevyšli o 14 dní. Letos jsme aktualizovali rozpočet a ve 
chvíli, kdy byla žádost vypsána, tak na základě usnesení Rady města jste tu žádost podali. Mě by 
mrzelo, že bychom tu žádost nepodali a následně bychom říkali, že jsme ji měli podat. Než ten 
obrácený postup.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – za mě, já jsem se té diskuze asi nezúčastňoval. Rád bych to 
podpořil, je to dobrá investice. Samozřejmě bych se spíše díval na ty tituly, kde je ta spoluúčast 
nejmenší. Znám okolní města, tuším Pohořelice, kde dokážou vyhledávat ty tituly, tak že je jejich 
účast minimální. Myslím, a na to hřiště chodím, Radek tam je taky, a je tam spoustu malých dětí, 
kteří ten fotbal hrají, a je dobře, že s hýbou. Je potřeba jim vytvořit nějaké zázemí, podmínky. 
Jenom bych se přimluvil ještě k tomu hřišti, novému s umělým povrchem, kdyby se dodělalo to 
oplocení. Tak se za to jenom přimlouvám, bylo by to fajn.  
STAROSTA – na to oplocení nikdo nezapomněl, tak jako na spoustu dalších věcí. Od řeky, 
doufám, že jsem to vysvětlil dostatečně, protože to, co se vytvořilo za názor, na to hřiště, mě 
strašně mrzí. Velmi mě to limituje v dalším rozhodování. Od řeky to nelze oplotit, protože toto 
oplocení nebylo Povodím povoleno. Nelze to jinak udělat. Ohledně oplocení z té druhé strany, od 

přístupové komunikace máme v této chvíli nějak vyřešeno. Ten provoz ukazuje, že to není vůbec 
nutné. Nějakým způsobem se to řeší. V této chvíli nevím v jakém to je přesně stavu, ale není to 
tak, že by to usnulo. To by mě zase mrzel ten výraz. Druhá věc, ohledně vyhledávání dotačních 
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titulů. Já si myslím, že tak jak my jsme úspěšní ve vyhledávání dotačních titulů, tak je málokteré 
město. Myslím si, že na vybudování takovéhoto hřiště dotace prostě není, že bychom měli na 
fotbalové hřiště najít dotace 90:10. Taková dotace, prostě není. Myslím si, že jsme velice úspěšní 
ve vyhledávání dotačních titulech a v těch nejlepších pro město.   
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí podání žádosti o dotaci Ministerstva pro místní 
rozvoj, Podpora rozvoje regionů 2020 pro obce s 3 001 – 10 000 obyvateli, do programu 

117d8220H Podpora budování a obnovy míst aktivního odpočinku na akci „Rekonstrukce 
fotbalového hřiště v Moravském Krumlově“. 

 

 

16. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 
příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města  
 

 

 

STAROSTA – je materiál administrativního charakteru.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému 
využití pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov, majetek 
v pořizovací ceně 2 931 826,23 Kč. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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17. Smlouva o dílo „Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský Krumlov“ 

– předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 

 

 

STAROSTA – jedná se o ulici Palackého. Máte předloženou důvodovou zprávu, kde je vše 
popsáno. Jenom upozorňuji na to, že příští rok to bude velmi náročné a budeme se o tom muset 

pobavit, jak to přesně vyřešit. Oprava ulice Palackého, Růžová, Rakšická, k tomu dokončení 
opravy jižního křídla zámku a výstavních prostor. To navazuji na ten bod před tím. My bychom 
už potom měli vědět, co nás bude kolik stát.  
Bc. RADOVAN DOUBEK – co se týče ulice Palackého, Růžové, tak je tam napsáno včetně 
příjezdových cest nebo komunikací. Cesta kolem hasičů do toho bude zakomponována? Kudy 
budou hasiči vyjíždět, jak to tam bude? Cesta kolem hasičů, myslím do dvora hotelového. Jak je 

tam taková ta panelka.  
MÍSTOSTAROSTA – v této chvíli to není součástí toho projektu.  
Bc. RADOVAN DOUBEK – není. Potom na to navazuje ještě ta cestička, která je zase nad 
parkovištěm. To jsou takové dvě choulostivé záležitosti. Jednak se mě na to ptají lidé, co se s tím 
bude dít. Abych věděl, co jim mám odpovědět.  
STAROSTA – tam jsou soukromé garáže a cesta vede k hotelu, který není v našem majetku. 
Parkoviště u hasičů bude samozřejmě dáno do pořádku.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – jedna technická. Termín realizace je celkem dlouhý, tak by se 
mělo nějakým způsobem dopředu řešit parkování. Třeba přes zimu atd. Už teď jsou docela mrtvá 
ty parkovací místa, a v rámci toho roku nám vypadne celá ulice Palackého. To může být částečně 
problém.    
MÍSTOSTAROSTA – určitě v rámci jednání se zhotovitelem budeme jednat o harmonogramu a 

asi bude ideálně to rozčlenit, když to půjde, zvlášť ulici Růžová a ulici Palackého. Případně jiná 
opatření. Budeme se snažit, aby to obyvatele těchto ulic zasáhlo, co nejméně. Samozřejmě tam 
nějaký zásah bude.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí průběh zadávacího řízení na akci „Obnova místních 
komunikací v centrální části města Moravský Krumlov“. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Obnova místních komunikací 
v centrální části města Moravský Krumlov“, se subjektem: STRABAG a.s., IČ 60838744, se 

sídlem Kačírkova 982/4, Jinonice, 158 00 Praha 5, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

  

18. Kupní smlouvy a Dodatky ke smlouvám na pozemky pro výstavbu RD v lokalitě 
Novosady, Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

STAROSTA – materiál bodu 18. a 19. jsou prodeje pozemků v lokalitě Novosady. V bodě číslo 
18 jsou standardní věci a v bodě číslo 19. poprosím o komentář pana místostarostu.   
MÍSTOSTAROSTA – jenom k tomu bodu č. 18 – dotahují se všechny smlouvy ze všech  kol 

prodeje pozemků v lokalitě Novosady. Tak, aby byly schváleny všechny smlouvy příp. dodatky, 
kde vycházíme některým stavebníkům vstříc ohledně spoluvlastnického převodu, příp. 
prodloužení termínu splatnosti, dalších úprav, které jsou v těch smlouvách. Je to technikálie, 
kterou jsme řešili i v minulých smlouvách. Není to nic speciálního, co se týče bodu č. 19, tak je 
na zvážení. Tady jsme se o tom již několikrát bavili. V Moravském Krumlově není v této chvíli 
zubařská péče úplně optimální a jeden z těch stimulů, které dělají okolní obce, jsou nabídky 

k těm lékařům, aby si otevřeli ordinace. Takže tady je návrh vyčlenit jeden pozemek v lokalitě 
Novosady za nějakých podmínek. A to buď se nebudou muset účastnit soutěže, prodat za 
vyvolávací cenu případně jiné možnosti řešení prodeje těm zájemcům. Takže to je zde na 

zvážení, do Zastupitelstva. Dáváme to sem proto, aby se mohlo rozběhnout 5. kolo a minimálně 
ty další dva pozemky do něho dát. Lidé se ptají, kdy bude další kolo. Takže to nechceme zdržovat 
a mezitím vstoupíme do jednání s těmi lékaři. Jestli tedy budou mít zájem o ten pozemek či 
nikoliv. Následně Zastupitelstvo rozhodne o tom, kdy by ten případný prodej proběhl.  
Mgr. BOŘIVOJ ZIEGLER – nevím, jestli jsme někdy tady řešili tu nabídku těm 
stomatologům. Oni by se normálně zúčastnili té elektronické aukce, či nikoliv? Aby nás potom 
někdo nenapadnul, že všichni museli nějakým způsobem reagovat a my jsme tady jeden pozemek 
nabídli přednostně.  
STAROSTA – ano, takto by to bylo, jak jsi to nyní popsal. Ten pozemek, a pokud chceme 
zubaře. Zubařů je nedostatek. Z mojí zkušenosti nejsou zubaři. V této chvíli je možnost 
v Moravském Krumlově jeden až dva zubaři. Kteří řeknou, že by zde rádi provozovali zubařinu a 
rádi bychom si zde postavili nový domek. Oni mají těch možností několik. My jsme v minulosti 

nabízeli byt, nabízeli jsme stipendium, když jsme se o tom bavívali. Nevím, jestli si to vybavíte. 
Tři, čtyři roky zpět na to nikdo nereagoval. To je jakási první reakce, že by si zde postavili dům. 
Pokud tady budete dělat zubařinu nějakou dobu, tak Vám v této chvíli nabízíme pozemek za 
vyvolávací cenu, tak abychom my řekli, tak jak bylo v těch aukcích.  
Mgr. BOŘIVOJ ZIEGLER – ještě jednu doplňující otázku. Jsou to české národnosti? 
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STAROSTA – ne. Jsou to Ukrajinci. Tam je ještě jedna podmínka. Oni v této chvíli musí složit 
zkoušky předepsané Ministerstvem zdravotnictví. Pokud je nesloží, tak nedostanou akreditaci, 
nebo jak to mám přesně říci a tu zubařinu by zde nemohli dělat. Pokud k tomu přistoupíme, tak 
podmínkou bude provádění stomatologické praxe. 
Bc. RADOVAN DOUBEK – říkáš to srozumitelně. Co budeme dělat v případě, že sem bude 
chtít jít další zubař a bude chtít také pozemek? 

STAROSTA – budeme ho muset najít. Ta situace je v této chvíli, kdy dochází ke stárnutí lékařů, 
a to nemyslím vůbec hanlivě. Zubaři jsou velmi rychle ohroženou skupinou. Nedaří se je ani 
oslovit. Studenty vysokých škol, potencionální zubaře, vůbec se s Vámi nikdo nebaví. Oni Vás 
vyslechnou, ale nebaví se. Spousta z nich chce dělat akademickou dráhu. Je to poměrně složité a 
já jsem rád, že se podaří vůbec někoho nakontaktovat. Nemám k tomu co říct. I to, že je 
Poliklinika prodána do soukromých rukou jiných a my k tomu nemáme žádné info, co tam bude. 
Je pro mě poměrně překvapující.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – jsem samozřejmě za, jít lékařské péči naproti. Nicméně bych 
ještě doporučoval, když je tam problém s atestací, tak standardně vysoutěžit. Říct O.K., když tady 
budete působit 10 let, tak Vám odpustíme nějakou cenu. Pokud tuto podmínku nesplníte, tak 
zaplatíte. Je tam nějaký závazek. Jakmile převedeme pozemek, tak už bude problém cokoliv 

zpětně řešit.   
STAROSTA – samozřejmě, že je to obráceně. My jim nebudeme převádět pozemek, dokud 
nebudou mít podmínky dané smlouvou. Podmínka je provozování stomatologické ordinace.  
Mgr. PETR LANG – chtěl jsem se zeptat, jestli už máme představu na, jak dlouho se oni nám 
zavážou, že budou tady tu ordinaci provozovat? 

STAROSTA – to je na další debatě.  
MÍSTOSTAROSTA – tam jde o princip, jestli takto vyhlásit kolo s dvěma pozemky, které se 
vysoutěží a na tom třetím se budeme ještě domlouvat. Tady v této chvíli nemáme, jestli to bude 
za tu vyvolávací cenu s nějakým bonusem za nějaké praxe nebo jestli to bude sleva plus nějaké 
penále. Tyto technikálie budeme řešit v rámci vyjednávání. Jde o to, jestli máme to 5. kolo spustit 

s dvěma pozemky, a o tom jednom se ještě rozhodneme, jestli jim ho prodáme nebo ne za 
nějakých podmínek. Už jenom to, že se nebudou muset účastnit aukce. Je podle mě dostatečný 
bonus. Nebudou muset soutěžit, ale to je vše v jednání. Každopádně bude výsledek jednání 
předložen do Zastupitelstva. Pokud se nedomluvíme, tak i poslední pozemek vydražíme.  
STAROSTA – nejprve budeme hlasovat k unesení bodu č. 18. Je zde 8 návrhů usnesení a 
navrhuji hlasovat en blok. 

ZASTUPITELÉ SOUHLASILI S HLASOVÁNÍM EN BLOC. 

 

 

 

HLASOVÁNO EN BLOC 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 3483/133, o výměře 880 m2  

, za cenu 1 100 000 Kč včetně DPH, 
v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 3483/96, o výměře 881 m2  

 
, za cenu 1 065 000 Kč včetně DPH, v předloženém znění a pověřuje starostu 

podpisem této smlouvy. 

 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 3483/122, o výměře 1 040 m2 s manželi Ladislavou a Miroslavem 
Pospíšilovými, bytem Na Vyhlídce 451, 672 01 Moravský Krumlov, za cenu 1 750 000 Kč 
včetně DPH, v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 3483/115, o výměře 792 m2 s manželi  Kabrhelem a Mgr. 

, za cenu 1 460 000 Kč 
včetně DPH, v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemků p. č. 3483/133, 3483/96, 3483/122, 3483/115, 

v k. ú. Moravský Krumlov z evidence majetku Služeb města Moravský Krumlov do 
evidence Města Moravský Krumlov. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě se Smlouvou o správě kupní 
ceny, pozemek p. č. 3483/120,  

 v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě se Smlouvou o správě kupní 
ceny, pozemek p. č. 3483/139,  

 v předloženém znění a pověřuje 
starostu města podpisem tohoto dodatku. 

 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města souhlasí s převodem spoluvlastnického podílu ve výši ½ k pozemku p. 

č. 3483/135 v k. ú. Moravský Krumlov  
. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 

ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

19. Prodej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady – 5. kolo – předkládá Mgr. 
Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje realizaci 5. kola prodeje pozemků formou elektronické 
aukce „Prodej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov“, dle 
předloženého harmonogramu. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje navržený postup ve věci prodeje pozemku p. č. 3483/129 a 
pověřuje starostu města dalším jednáním. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA 
Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr.,  
Proti: 0   

Zdrželi se: 3 - DOUBEK Radovan, Bc., KOŠÍČEK Jan, PhDr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
 

 

 

20. Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo „Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“ – předkládá 
Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – jedná se o technikálii. Zhotovitel požádal o změnu osob v rámci veřejné 
zakázky. Současně prokázal pro požadované osoby technické kvalifikační předpoklady. Ostatní 
ujednání smlouvy o dílo se nemění. 
Mgr. PETR LANG – technickou poznámku, tady v tomto článku 2. – cena za provedení díla, 
jestli by to nešlo změnit, tam se o ceně vůbec nemluví. 
 

 

Ing. VLASTIMIL KOCANDA – hlásí podjatost, nehlasuje. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo ze dne 25. 7. 2019 na akci 

„Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“, se subjektem Společnost pro rekonstrukci 
zámku Moravský Krumlov; společníci ARCHATT PAMÁTKY spol. s r.o., V. Nezvala 

56/68, Stařečka, 674 01 Třebíč; OSP spol. s r.o., Okružní 394, 672 01 Moravský Krumlov, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, 
Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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ODCHOD – Mgr. MICHAELA OLIWINSKÁ – 17:59 hodin 

 

NYNÍ JE ZASTUPITELŮ 17. 
 

 

21. Zadávací řízení „Pojištění Slovanské epopeje, Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr. 
Zděnek Juránek, místostarosta města 

 

 

STAROSTA – je to jeden z dalších bodů, které spějí k instalaci SE. Mě pobavilo, minulý týden, 

dostal jsem dotaz, jak pojistíme SE proti krádeži.   
 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zadávací dokumentaci pro zadávací řízení „Pojištění 
Slovanské epopeje, Moravský Krumlov“ v předloženém znění. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

 

22. Smlouva o souhlasu s umístěním, provedením a provozováním stavby „Cyklostezka 
Týnský rybník – Rakšice“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

 

 

Bc. RADOVAN DOUBEK – cyklostezka je krásná věc. Já osobně bych to nechal v přírodním 
provedení a nedával bych tam žádný asfalt. Jednak je to zásah a potom bych byl velice nerad, 
kdyby až se tam ta cesta vybuduje, došlo k tomu, že tam budou dvoumetrové pokřivi, které tu 
udělají tak, že budou prorůstat z jedné strany, z druhé strany. To je spíše na pana Čemerky, aby 
toto udržoval. My tady děláme cyklostezku s krásným asfaltovým povrchem a na ulici Pionýrské 
chodí lidé po vyvrácených dlaždičkách. Místo asfaltu, který mají mít za domem je tam štěrk. 
Takže bych chtěl, abyste jste toto vzali do úvahy. Když tady budou firmy, které budou provádět 
opravy silnic, tak aby se ta silnice na Pionýrské opravila.  
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PhDr. JAN KOŠÍČEK – já jsem měl v podstatě stejný, pan Doubek mi to vzal z úst. Nejsem si 
jistý, jestli v současné době potřebujeme budovat cyklostezky kolem Moravského Krumlova a 
navíc, ještě v podobě asfaltové další cesty do lesa nebo do přírody. Mě připadne, jestli chce jet 
někdo po asfaltu, tak ať jede po silnici a jestli chce jet někdo do přírody, tak musí počítat s tím, že 
si musí vzít horské kolo. Pojede prostě po nezpevněné trase. Dělat další silnici v lese mi přijde 
zcela zbytečné.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já mám dvě věci. Jedna věc je technická, stanovení ceny na 
základě posudku. Není tam, kdy se bude dělat. Když se udělá ten posudek teď, ta cena může být 
jiná, než se začne budovat a bude tam investice. Teď se udělala asfaltová cesta k rakšické lávce, 

tak jestli se počítá s nějakou úpravou. Historicky jsme se bavili o napojení té ulice od lávky 
k jatkám. S tím, že by ta cesta, ideálně, ať se nemusí řešit chodník kolem stávající komunikace. 
Teď je tam samozřejmě objížďka, tak teď je tam frekvence daleko vyšší. Jestli se uvažuje o tom, 
že by se upravila ta cesta kolem zahrádek. Tím, že je tam ta lávka také už opravena a ten příchod 
k lávce také.   
MÍSTOSTAROSTA – počítáme s tím, a proto jsme postupovali, tak jak jsme postupovali. Na té 
jedné straně to už je částečně udělané. Lávka už je také. Teď přistoupíme k tomu, že tuto 
komunikaci v budoucnu opravíme v podobném duchu. Ano, počítáme s tím. Zavrhli jsme cenu 
komplexní opravy. Vybudování chodníku, který se ukázal nerealizovatelný. Počítáme s tím, že to 
do budoucna to opravíme. To je jedna věc a nyní se vrátím k cyklostezce. My v této chvíli 
nemáme žádný dotační titul, kterým bychom ji dělali. Jedná se pouze o přípravu do budoucna. 
Kdybychom ji dělali i jiným způsobem, v této chvíli je naprojektován asfaltový koberec. S těmi 
pozemky je to na dlouho, než se vše vykomunikuje, tak ty pozemky klidně vykupme. Jedna věc, 
která tam s tím souvisí, tak je v rámci opravy mostu, kterou ČEZ plánuje v příštím roce nebo 
v příštích letech udělat. Tak na budování té opravy, tam má vybudovat přístupovou cestu 
z panelů, protože pod tou cestou vedou optické kabely. Cetin si vymínil, že to musí ochránit 
panely- navézt a pak zase odvézt. Uvažuje, že bychom ty panely využili a případně bychom je 
tam nechali. Takže část cyklostezky by byla vyřešena tímto způsobem. Je to v jednání a bude 
záležet na Cetinu, jak se k tomu vyjádří. Jihomoravský kraj v této chvíli pozastavil dotace na 
cyklostezky a vzhledem k tomu, že i kraj bude mít omezené prostředky v následujících letech, tak 

si nemyslím, že by se to realizovalo. Uvidíme, případně můžeme ten povrch změnit i na jiný.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já jenom doplním. Primárně se bavíme o cyklostezce kolem 
těch zahrádek. Opravdu dneska je velmi nebezpečné chodit po té krajnici, kde jezdí všechny auta. 
Nemluvíme o nějaké velké investici, strhnout povrch a zavést to nějakou šotolinou. To by bylo 
ideální pro všechny, co chodí po té frekventované silnici. Ohledně těch pozemků, tak za mě, to 
určitě vykupte. V první fázi bych to opravdu doporučil projet ten povrch a zkusit to udržovat. 
Pokud to bude trošku ve slušném stavu, tak i ti lidé to budou využívat více.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje „Smlouvu o souhlasu s umístěním, provedením a 
provozováním stavby č. SPPS118“ se společností Lesy České republiky, s.p., Přemyslova 
1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové, v předloženém znění  a pověřuje 
starostu města podpisem této smlouvy. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., PROCHÁZKA Martin, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – KOŠÍČEK Jan, PhDr., MAKOVICKÝ Tomáš, STRIEGLER Tomáš, Mgr. 
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s úplatným převodem pozemků v k. ú. Moravský Krumlov p. 
č. 4451/112 a 4451/110 a části pozemku 4422/39 od subjektu Lesy České republiky, s.p., 
Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., PROCHÁZKA Martin, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – KOŠÍČEK Jan, PhDr., MAKOVICKÝ Tomáš, STRIEGLER Tomáš, Mgr. 
 

 

 

PŘÍCHOD – Mgr. MICHAELA OLIWINSKÁ – 18:06 hodin 

 

NYNÍ JE ZASTUPITELŮ 18. 
 

 

 

23. Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – k tomuto bodu jste dostali dnes další bod na doplnění. Předávám slovo panu 
místostarostovi.  
MÍSTOSTAROSTA – pan Čemerka se z dnešního jednání omlouvá, proto převezmu jeho část.   
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1.  Pozemky 

 

Dlouhou dobu jsme se spol. Anero a.s. řešili odkup pozemků, které zůstali kromě toho jejich 

areálu, který tady měli. Část by ten plechový hangár, který tady měli pod zámkem u 
autobusového nádraží a který jsme vykoupili. V té době nám ty pozemky, které jsou nyní 
předmětem koupě za 250 000 Kč. V té době jsme to odmítli. Chtějí z této lokality odejít a je to už 
jejich jediný majetek, který zde mají. Oslovili nás, jestli nechceme tento jejich majetek odkoupit. 

Pro nás je priorita ta komunikace, která vede tady k té modré lávce. S tím, že má cenová nabídka 
byla 149 000 Kč, aby to bylo nějakých 20 Kč/m2, toho travního porostu a 100 Kč za komunikaci. 
Neakceptovali to, ale dohodli jsme na 199 000 Kč, které jsou uvedeny v materiálu. Myslím si, že 
tato cena je akceptovatelná a Rada města doporučuje ke schválení.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p. č. 470/1 o výměře 3 051 m2, druh 

pozemku trvalý travní porost, p. č. 470/2 o výměře 237 m2 a p. č. 1947/2 o výměře 787 m2, 

druh pozemku ostatní plocha, vedené na LV 45, pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 
199 000 Kč od spol Anero a.s., Jungmannova 750/34, Nové Město, 110 00 Praha 1, IČ: 
28771869, v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 

MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

2.  Žádost o souhlas se zřízením zástavního práva 

 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – jde o to, že manželé  chtějí refinancovat hypotéku, kterou mají na 

pozemku v Polánce, a protože tam je naše předkupní právo a výhrada zpětné koupě, tak je 

potřeba náš souhlas. Předběžně jsme souhlasili na Radě města. Je splněno to, co jsme těmi našimi 
ustanoveními do smlouvy dali. 
PhDr. JAN KOŠÍČEK – můžu se zeptat, proč jejich žádost na zřízení zástavního práva a ta 
smlouva je kupní?  
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MÍSTOSTAROSTA – je to uvedeno v příloze, na kterou se odkazuje. Je tam kupní smlouva, ve 

které jsou ty dvě věcná práva zapsána.  
 

 

 

Usnesení: 
ZM schvaluje zřízení zástavního práva ve prospěch České spořitelny k pozemku p. č. 
582/115 o výměře 979 m2, druh pozemku orná půda, na kterém je zapsáno předkupní právo 
a právo výhrady zpětné koupě ve prospěch Města Moravský Krumlov, pozemek je vedený 
na LV 493 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL  
 

 

Žádost o zánik předkupního práva a výhrady zpětné koupě k pozemku p. č. 582/118 a p. č. 
582/138 v k. ú. Polánka u Moravského Krumlov – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 
místostarosta města 

 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – obdobně z důvodu financování nás žádají manželé . Tohle je další 
krok, který bude následovat i u manželů . Ve chvíli, kdy mají zkolaudováno, tak je 
následně možné zrušit výhradu zpětné koupě, tak i předkupní právo. Omlouvám se, že to bylo 
takto dodatečně, ale chtěli jsme jim vyjít vstříc. Ten termín, který tam mají, je někdy začátkem 
října.  
 

 

 

Usnesení: 
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ZM schvaluje zánik předkupního práva a výhrady zpětné koupě k pozemkům p. č. 582/118 

a p. č. 582/138 v k. ú. Polánka u Moravského Krumlova vedeném na LV 488, z důvodu 
splnění podmínky v kupní smlouvě. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 

KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

24. Korespondence 

K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 

 

 

 

25. Různé 

 

 

K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 

 

 

26. Diskuze 

 

 

 

Mgr. PETR LANG – nešlo by zastupitelům zasílat nějaká návrhy smluv z jednání, abychom se 

mohli připravit a dávat nějaké připomínky. K některým smlouvám a projektům, aby nevznikali 
zbytečné rozepře. Nevím, jestli by to bylo realizovatelné nebo ne. Zamyslet se nad tím, jestli by 
to šlo udělat, aby každý už v pondělí mohl, kdy zasedá Zastupitelstvo jednou za dva měsíce. 
Třeba měsíc před tím mohl upozornit, tady bych si přál tohle či tohohle. Nějak s tím trošku 
počítat.  
STAROSTA – tak realizovatelné to je. Pokud bude nějaký materiál, který budeme moci takto 
rozeslat, tak jej rozešleme. Je potřeba si uvědomit, že to není materiál veřejný. Je to materiál 
diskutovatelný, a pokud bude něco takto vhodného k diskuzi, tak já si myslím, že už jsme takto 
něco posílali. 
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Bc. RADOVAN DOUBEK – já jenom připomínku, kdy na začátku se pan Lang zeptal na tu 

záležitost ohledně toho hřbitova v Rakšicích. Na ten můj e-mail. Za mě, si myslím, že je to škoda, 
že jsme k tomu takto přistoupili. Trošičku liknavým pohledem. Ten dům už není v nabídce, ale 
mohli jsme to probrat a vůbec by mi nevadilo, kdyby v rámci takovýchto věcí bylo svoláno i 
mimořádné Zastupitelstvo. Abychom se sešli a tuto věc probrali.   
STAROSTA – nemyslím si, že bychom k tomu přistoupili liknavě. To je výraz, který ve mě budí 
trochu emoce. My jsme se ohledně smuteční síně začali bavit v nějakých možných lokalitách. 
Tato vznikla v rámci nějaké diskuze. Pokud to měla být velmi rychlá žádost, pojďte se sejít, tak 
jsem to nepochopil. Vnímal jsem to jako možnou variantu. Chtěl jsem to probrat na nějakém 
zasedání ve chvíli, kdy budeme mít více tohoto pracovního projednání. 
Bc. RADOVAN DOUBEK – myslel jsem si, že je tato věc pro město Moravský Krumlov 
celkem důležitá a podstatná, co se týče zřízení smuteční síně. Možná není, a možná jsem to viděl 
jinak. Každopádně dům už v nabídce není a vím, že ještě není prodán. S majitelem jsem se bavil, 

zatím to má v rámci ústní dohody předběžně projednáno. Pořád to může pro nás dobře 
dopadnout. Klidně bych rád k této záležitosti ještě vyvolal diskuzi.  
PhDr. JAN KOŠÍČEK – já jsem se chtěl jenom zeptat. Asi to mělo být do interpelací. Teď si to 
nevybavuji, na Znojemské jsme udělali záliv, ale přijde mi, že se tam ta situace moc nezlepšila. 
Dneska tam stáli, čtyřikrát po sobě jsem tam dnes jel, a pokaždé tam stál kamión. Stejně se tam ty 
kolony tvoří. Stál před tím zálivem. Do zálivu se nevejde, tak stál před tím na blikačkách a šel 
nakupovat. Není tam zákaz zastavení? Zákaz stání?  
Debata zastupitelů. 
STAROSTA – v této chvíli tam není značení, protože to ještě není celé hotové. Bude se ještě 
dělat zastávka, teď o víkendu. Ve chvíli, kdy to bude hotovo, bude doplněno dopravní značení a 

mělo by tam být doplněno dopravní značení pro Ivanku. Ty kamióny by tam neměli parkovat.  
p.  – dobrý den, nebo možná spíš podvečer. Já mám dotaz na pana starostu nebo 

představitele Redakční rady. Chtěla jsem se zeptat, mám dotaz i pod dotaz. K čemu vlastně slouží 
Moravskokrumlovské noviny? 

STAROSTA – Moravskokrumlovské noviny slouží k informování občanům.   
p.  – informace. Chtěla jsem se zeptat, jestli to není v nesouladu s bodem Redakční 
rady, kdy ve stanovách Redakční rady je, že Moravskokrumlovské noviny budou apolitické.   
STAROSTA – máte pocit, že jsou politické?  
p.  – mám pocit, že některé články v posledním vydání Moravskokrumlovských 
novin jsou politické. 
STAROSTA – takže narážíte na můj úvodník? 

p.  – ano.   

STAROSTA – já ve chvíli, kdy jsem starostou města, mám právo si napsat úvodník. Kandiduji 
do senátu a ano, tento úvodník je na podporu mé kandidatury do Senátu. Až budete někdo jiný 
starostou a budete moci napsat úvodník, tak si ho napište každý podle svého uvážení. Já jsem 
zcela jednoznačně a jdu s kůží na trh, věděl jsem, co píši.  
p.  – nemám problém s vlastními názory. Jen jsem se chtěla zeptat, jestli ten bod se 
nebije s bodem stanov Redakční rady. Nemá vůbec problém s tím, že píšete úvodníky do 
Moravskokrumlovských novin.  
STAROSTA – nebije, protože. Samozřejmě jsou zde zástupci politických stran a každý kdo 
z nás napíše článek do Moravskokrumlovských novin, tak je možné vnímat jako politický článek. 
Pak nevím, kdo by do těch novin psal. Starosta města, či kdokoliv jiný může napsat úvodník. 
Samozřejmě, že informuji občany o tom, že kandiduji do Senátu.  
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p.  – chtěla jsem se ještě zeptat, jestli mají stejný prostor jako Vy, pane starosto i 

jiní kandidáti do různých Zastupitelstev, Senátu apod. se vyjádřit v těchto novinách?  

STAROSTA – samozřejmě. Nikdo neprojevil zájem. Máme zde předsedkyni Redakční rady. Ve 
chvíli, kdy někdo projeví zájem napsat do Moravskokrumlovských novin, tak se vždy ten článek 
objevil.  

Mgr. BOŘIVOJ ZIEGLER – jenom odpovídám. Ptal jsem se pana starosty, zda mohu, a bylo 

mi odsouhlaseno, že můžu napsat článek.  Jenom na potvrzení toho, co říkal.  
Mgr. KVĚTOSLAVA KOTKOVÁ – já jsem chtěla říci, že jsem dlouho členkou Redakční 
rady. Kdykoliv někdo poslal nějaký příspěvek, tak jsme ho nikomu nezamítli. Takže opravdu 
může přispět každý.  
Ing. VLASTIMIL KOCANDA – já se jenom vrátím k rakšickému hřbitovu, protože jestli ta 
situace s tím domem, tak je. Za mě si myslím, ať už smuteční síň dopadne jakkoliv, tak ten domu, 

který je v blízkosti rakšického hřbitova. To místo je vhodné pro vybudování parkovacího místa, 
je problém tam zaparkovat, když jsou dušičky. Pokud to dopadne, že ve městě nebudou místa na 

hřbitově a místa o hřbitov se budou směřovat na Rakšice, tak těch aut tam bude přibývat. Za sebe 
bych doporučil, aby město začalo jednat a zkusil bych ten dům koupit. Kdyby se tam 
nevybudovala smuteční síň, tak parkoviště ke hřbitovu. Děkuji. 
Mgr. PETR LANG – k té kontrole Ministerstva vnitra jsem se zapomněl zeptat. Ohledně těch 
námitek, které jsme podali. Tak pokud ty námitky budou shledány za neopodstatněné, jak se 
vypořádáme s tím, že vlastně ta usnesení jsou neplatná?  
 

STAROSTA – ony nejsou neplatná. To se nedomnívám a o tom by rozhodl správní soud. 
Nebudu přebíhat vyjádření.  
 

 

27. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 18:35 hodin 

 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

        ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

        ………………………………….. 
        Ing. Lenka Dobešová  
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…………………………………..   
                František Hlaváč 

 

 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 25. 9. 2020 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


